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Današnji kupon za 50 % popusta lahko uveljavite v Termalnem Parku Term Ptuj 
vsak torek do vključno 23. februarja 2018. Kupon ne velja med zimskimi, prvoma-
jskimi, krompirjevimi in novoletnimi počitnicami, ob praznikih ter na dan organ-
iziranih prireditev. Kupon velja za nakup ene vstopnice, izplačilo v gotovini in 
nakup darilnih bonov nista možna. Drugi popusti so izključeni in se ne seštevajo.

Torek: Tednikov kopalni dan

t: 02/ 74 94 530  e: termalni.park@terme-ptuj.si

-50 %
na odraslo ali otroško 
celodnevno vstopnico
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Spodnje Podravje � Končali so prvi del avtocestnega odseka Draženci–Gruškovje

Ta trenutek so čakali že desetletja
Desetletja je trajalo, da so začeli graditi 13 kilometrov dolg avtocestni odsek med Draženci in mednarodnim mejnim prehodom Gruškovje. 
Julija 2015 se je to le zgodilo, zdaj pa so prvi del oz. približno tri petine tega odseka predali prometu. Uporabniki avtoceste in predvsem 

bo po novi avtocesti mogoče peljati vse do meje s Hrvaško.
 Več na straneh 2 in 3.
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Velika nagradna akcĳa Štajerskega tednika www.tednik.si

Naj gostišče Podravja 2017

NAROČITE ŠTAJERSKI TEDNIK  
IN SI PRIDOBITE NAGRADO
Niste naročnik Štajerskega tednika, a bi to radi postali?  
Potem je sedaj pravi čas, saj smo za vas pripravili privlačno nagrado - 
BOSCHEV PALIČNI MEŠALNIK CLEVERMIXX.
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oče peljatttttttttiiii vvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvsssssssssse do mejeeeee ssssss HHHHHHHHHHHHHHHHHrrrrrrrrrrrrrrrrrvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvaškooče peljati vse do meje s Hrvaško.
Več na straneh 2 in 3.Več na straneh 2 in 3.
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Kritike čez dela izvajalca, Komu-
nalo Slovenske gorice, se kar vrsti-
jo. Občani že približno devet me-
secev do svojih domov dostopajo 
preko gradbišča, po razkopani 
cesti. Cesto so najprej zasedli grad-
binci, ki so zgradili kanalizacijo ter 
obnovili vodovod, sedaj so se lotili 
še ureditve ceste. Ponekod se šele 
pripravljajo na asfaltiranje, drugod 
pa ga končujejo oziroma so ga že 
končali.

Prebivalce moti, kako se je iz-
vajalec lotil obsežne investicije; 
domačini imajo namreč težave z 
dostopom do svojih domov, pa 
čeprav do same vasi vodi več va-
ških cest. »Dela se izvajajo na več 
cestah in občasno prihaja do tega, 
da so vsi dostopi do določenih 
hiš onemogočeni. Občino smo o 
tem ponovno obvestili in sledil je 
odgovor, da naj bomo strpni. Vse 
lepo in prav, a ne more biti vse 
zaprto. Kaj če bo kdo potreboval 
nujno zdravniško pomoč, gasilce, 
policijo? Kot da se izvajalci ne mo-

rejo uskladiti med seboj … « se 
sprašuje eden izmed zaskrbljenih 
vaščanov. 

Težave z dostopom – še posebej 
ob obilnejšem dežju – pa imajo do-
mačini tudi zaradi težko prevozne 
ceste, ki je eno samo veliko grad-
bišče: »Cesta je po obilnejšem dež-

ju precej luknjasta. Občina je bila 
večkrat obveščena o tem, njihov 
odgovor je vsakič bil, da naj bomo 
strpni in da jim je jasno, da imamo 
umazane ograje, ker po njih škropi 
blato. To je res, a to ni težava, tem-
več to, kako se je izvajalec lotil sa-
nacije – vsakič so posuli mešanico 

peska in kamenja, od drobnih zrn 
pa vse do »mačjih glav.« Domačin 
nas je še opozoril, da je bil pred 
kratkim asfaltiran krajši odsek ces-
te, a je bilo cestišče za štirideset 
centimetrov ožje od predvidene-
ga. Po ukrepanju so cestišče le 
ustrezno razširili.

Po grobem 
asfaltu, jaških in 
ventilih vozijo 
težki tovornjaki

Domačinom pa predvsem ne 
gre v glavo, da dela potekajo na 
različnih koncih vasi in ne gredo po 
vrsti. Na to je na prejšnji občinski 
seji opozoril tudi občinski svetnik 
Anton Kekec, ki je še pozval, da bi 
izvajalec na tistem delu ceste, kjer 
se je lotil asfaltiranja, le-to tudi v 
celoti izvedel oziroma da bi takoj 
po grobem asfaltiranju položil še 
fi ni ustroj asfaltne prevleke. »Gro-
bi asfalt je položen od Veposa do 
Kmetije Petrovič, po domače Ilgo-
vih. Podajam pobudo, da se neka-
ko pritisne na izvajalca. V petek so 
položili grobi asfalt, danes po teh 
jaških, kapah in ventilih vozijo to-
vornjaki, ki imajo 30 ton. Bojim se, 
da se bo cestišče deformiralo in da 

Prvi odsek podravske avtoceste 
A4, med Slivnico in Draženci, so 
prometu predali pred osmimi leti. 
Zdaj so dokončali dobrih sedem 
kilometrov avtoceste med Dražen-
ci in oskrbno postajo Podlehnik, 
gradijo jih še slabih šest do meje 
s Hrvaško. Na dokončanem od-
seku štiripasovnice je 12 mostov, 
štirje nadvozi, dva podhoda in en 
podvoz, priključka na avtocesto 
sta v Lancovi vasi in Podlehniku. 
Hitrost je omejena na 130 kilome-
trov na uro (enako kot na odseku 
Slivnica–Draženci, na katerega se 
odsek navezuje), uporaba vinjete 
je obvezna.

Avtocesto Draženci–Gruškovje 
gradijo v dveh etapah. Prvo je v 
roku zgradil konzorcij slovenskih 
gradbenih podjetij. Vodilni partner 
je bil SGP Pomgrad, sodelovali so 
še Gorenjska gradbena družba, 
novomeški CGP in Cestno podjetje 
Ptuj. Pogodbena vrednost del je 
znašala 68,6 milijona evrov z DDV. 
Drugi del odseka gradi sarajevsko 
podjetje Euro-asfalt, pogodbena 
vrednost del znaša 63,7 milijona 
evrov. Tudi dela na drugi etapi te-
čejo skladno s časovnico, prometu 

jo bodo predvidoma predali jeseni 
prihodnje leto. S tem bo 33 kilome-
trov dolga podravska avtocesta A4 
dograjena v celoti.

Avtocestni odsek Draženci–Gru-
škovje je edini projekt v Sloveniji, pri 
katerem je avtocesta v celoti »po-
vozila« staro glavno cesto (G1-9), 
zato so morali zgraditi tudi 13,9 ki-
lometra nove vzporedne ceste. Ta 
povezuje kraje ob trasi avtoceste 
in omogoča dostop do okoliških 

zemljišč. Doslej so zgradili več kot 
polovico načrtovane regionalke, 
po njej promet že teče.

Ocenjena investicijska vrednost 
skupno 13,03 kilometra dolgega 
odseka avtoceste z vzporedno re-
gionalno cesto in deviacijami zna-
ša 245,39 milijona evrov z DDV, a 
so na DARS že napovedali, da bo 
realizacija nekoliko cenejša. Spo-
dnjepodravsko avtocesto gradijo s 
sredstvi DARS, sredstvi programa 

Vseevropsko prometno omrežje 
Evropske unije, sredstvi kohezij-
skega sklada EU in kreditom Evrop-
ske investicijske banke.

Ljudje so morali 
marsikaj potrpeti

Na DARS so poudarili, da bo av-
tocestni odsek Draženci–Gruškov-
je izboljšal kakovost življenja ljudi v 

Spodnje Podravje � Končali so prvi del avtocestnega odseka Draženci–Gruškovje

Ta trenutek so čakali že desetletja
Desetletja je trajalo, da so začeli graditi 13 kilometrov dolg avtocestni odsek med Draženci in mednarodnim mejnim prehodom Gruškovje. Julija 2015 se je to 
le zgodilo, zdaj pa so prvi del oz. skoraj tri petine tega odseka predali prometu. Uporabniki avtoceste in predvsem prebivalci okoliških krajev so si po številnih 
težavah in nevšečnostih končno oddahnili. Še veliko lažje bodo zadihali prihodnjo jesen, ko se bo po novi avtocesti mogoče peljati vse do meje s Hrvaško.
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Razkopana cesta, ki je eno samo gradbišče že približno devet mesecev, vznemirja domačine …

Markovci � Krajani Nove vasi nezadovoljni s pristopom in potekom del

Izvajalec dela malo tu, malo tam …
Prebivalci Nove vasi pri Markovcih so ogorčeni nad pristopom k urejanju vaških cest, izgradnji kanalizacije in obnovi vodovoda ter samim 
potekom del. 

Foto: ČG

Slavnosti trak novega odseka avtoceste so prerezali (z leve) minister 
za infrastrukturo Peter Gašperšič, predsednik vlade Miro Cerar in 
predsednik uprave družbe DARS Tomaž Vidic.

Foto: ML

Svetnik Anton Kekec je 
pozval, da naj takoj po po-
ložitvi grobega asfalta po-
ložijo zaključni sloj oz. fi ni 
asfalt ter se šele nato lotijo 
naslednje ceste oz. odseka.

Foto: ČG

Na slavnostnem odprtju avtoceste med Draženci in Podlehnikom sta zapela kvintet Kulturnega društva 
Podlehnik in mladinski pevski zbor Osnovne šole Podlehnik, prireditev je vodila Tatjana Mohorko.Avtocestni sistem so v Sloveniji začeli graditi ob koncu 60. 

let prejšnjega stoletja, do leta 1990 je bilo dokončanih že 198 
kilometrov avtocest. Pospešena gradnja avtocest je stekla po 
osamosvojitvi Slovenije, ko je družba DARS začela uresničevati 
nacionalni program izgradnje avtocest.

Skupaj z novim spodnjepodravskim odsekom imamo danes v 
Sloveniji že 617 kilometrov avtocest in hitrih cest, na njih je več 
kot 1.100 premostitvenih objektov razpetine več kot pet metrov: 
43 predorov, 32 galerij in pokritih vglobov, 215 mostov, 325 nad-
vozov, 322 podvozov in 193 viaduktov. Avtoceste predstavljajo 
približno 9 % celotne cestne mreže v Sloveniji, vendar po njih 
teče kar polovica vsega cestnega prometa v državi.
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Septembra letos je 19 županov 
spodnjepodravskih občin podpisalo 
pismo o nameri sofi nanciranja izgra-
dnje urgentnega centra na Ptuju. 
Jasno so opredelili tudi zneske, ki 
jih bo posamezna občina v prora-
čunu za prihodnje leto namenila za 
izgradnjo te investicije. Potem ko so 
tri podjetja izjemno uspešno peljala 
akcijo zbiranja sredstev in zbrala ve-
lik del kolača, so svoje prispevali še 
župani. A vse to očitno ministrstvu 
za zdravje ne zadostuje. Podpisi 
19 županov očitno niso dovolj ve-
liko zagotovilo, da bodo ta denar 
tudi dejansko namenili načrtovani 
izgradnji. Ministrstvo za zdravje je 
namreč zahtevalo še, da sklep o 
zagotovitvi sredstev potrdijo še ob-
činski sveti, češ da župani le izvajajo 
njihove sklepe. 

Na zahteve ministrstva je ptujske-
ga župana Mirana Senčarja opozoril 
svetnik Branko Kumer. Pojasnil je, 
da je dobil indice, da dokumentacija, 
ki je bila posredovana na ministr-
stvo, ni primerna in z namenom, da 
se proces pospeši, županu predla-
gal, da to točko uvrsti na dnevni red 
novembrske seje. K sreči je bilo časa 
za to ravno dovolj, s tem predlogom 
pa so se strinjali tudi svetniki.

„Župani občin Sp. Podravja so 
11. septembra 2017 podpisali pismo 
o nameri sofi nanciranja izgradnje 
Urgentnega centra na Ptuju, s či-
mer so se zavezali, da bodo lokalne 
skupnosti aktivno pristopile k zbi-
ranju potrebnega sofi nancerskega 
deleža ter zagotovile manjkajoča 
sredstva v proračunih za leto 2018. 
Na tej podlagi so vsi župani 4. ok-

tobra podpisali tudi Konzorcijsko 
pogodbo, v kateri je opredeljeno, 
da občine zagotovijo za izgradnjo 
urgentnega centra 300.193 evrov,“ 
je kronologijo povzel Senčar.

Ker je ministrstvo ob pregledu 
dokumentacije presodilo, da potre-
buje za dokončno potrditev fi nanč-
ne konstrukcije od občin še sklepe 
občinskih svetov, v katerih bo dana 

zaveza o zagotovitvi sofi nancerske-
ga deleža v letu 2018, bodo to, kar 
so storili Ptujčani, morali potrditi še 
preostali občinski sveti. Kar bo spet 
vsaj za nekaj mesecev podaljšalo 
terminske plane. Dokler se ne bodo 
pognali prvi stroji, vse do takrat bo 
očitno ptujski urgentni center na 
„prepihu“.
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Do zime naj bi bile vse ceste 
(vsaj grobo) asfaltirane

Pri županu Gabrovcu smo preverili, kako daleč so 
aktivnosti in kdaj naj bi vse vaške ceste dobile želeno 
podobo: »Če nam vreme ne bo nagajalo, bodo do zime 
vse ceste asfaltirane – vsaj grobo. Sicer pa tam, kjer je 
to mogoče, širimo vse ceste, ki so bile ožje od pet metrov. 
Kanalizacija je praktično končana. V kratkem bomo 
pridobili uporabno dovoljenje, tako da se bodo uporabniki 
lahko kmalu priključili. Vsa druga dela so proti koncu. Nekaj 
stranskih odcepov cest je že asfaltiranih, na asfaltiranje se 
pripravljajo še ostali odseki, razen odsek od Nove vasi proti 
Bukovcem v dolžini okoli 300 metrov – samo ta del še ni 
razširjen na predvidenih pet metrov. Upam, da bo tudi ta 
odsek do prvega snega vsaj grobo asfaltiran.«  

Finančno najtežja investicija bo 
obnova glavne ceste skozi Lovrenc 
na Dravskem polju, vredna 3,5 mili-
jona evrov. Obstoječo cesto v dol-
žini približno dveh kilometrov bodo 
modernizirali, zgradili pločnik, 
kolesarsko stezo in javno razsvet-
ljavo. Občina Kidričevo bo naložbo 
sofi nancirala v višini 650.000 evrov. 
Dela naj bi začeli maja naslednje 
leto in končali spomladi 2019. V 
Kidričevem bo DRSI fi nancirala še 
obnovo 1,6 km dolgega odseka 
glavne ceste mimo tovarne Talum, 
odsek Apaški križ – Kidričevo. Oce-
njena vrednost del je blizu 400.000 
evrov. V občini Hajdina bodo prep-
lastili dva kilometra dolg cestni od-
sek v vrednosti 2,5 milijona evrov 
– od gostilne Art do uvoza na av-
tocesto.

DRSI bo nadaljevala dela na re-
gionalni cesti med Ptujem in Zavr-
čem. Končno, po več kot desetletju 
obljub, bo primerno ureditev glede 
na prometno obremenitev dobila 
Ormoška cesta, ena izmed glavnih 
vpadnic v mesto Ptuj. Cesto bodo 
obnovili na odseku od krožišča pri 
Super mestu do Spuhlje v dolžini 1,8 
km, ob njej pa zgradili pločnike in 
kolesarsko stezo. »V postopku sta 
novelacija projektne dokumentaci-

je in izdelava parcelacijskega načr-
ta. Pripravljamo sporazum o sofi -
nanciranju z mestno občino (MO) 
Ptuj. Predvidena vrednost investici-
je bo 2,4 milijona evrov, sofi nancer-
ski delež MO Ptuj pa 530.000 evrov. 
V letu 2018 nameravamo pridobiti 
vsa zemljišča, gradnjo bi začeli v 
letu 2019,« pravijo na DRSI. Na od-
seku regionalne ceste med Spuhljo 
in Zavrčem so bila dela predvidena 
že za letošnje leto, a so jih prestavili 
v leto 2018. »Projekt ni bil realiziran 
zaradi obnove mostu čez Dravo na 
Ptuju. Zapora omenjenega odseka 

bi povzročila resne zastoje in do-
datno gnečo na že tako obremenje-
ni cesti. Preplastili bomo tri odseke, 
skupne dolžine okrog 3,7 km, oce-
njena vrednost del je 1,8 milijona 
evrov.« Za ta denar bodo preplastili 
odsek od gostilne Majda v smeri 
Markovcev in odsek proti Zavrču. 
Na novo bodo uredili križišče med 
Markovci in Spuhljo; lokalno znano 
pri Matekvem križu. Za ureditev 
križišča je postopek izbire izvajalca 
v teku. Trenutno so ponudbe v pre-
gledu, odločitev še ni bila podana. 
Ureditev križišča z 250 metri prep-

lastitve obstoječe ceste je ocenjena 
na 340.000 evrov.

Slovenske gorice 
in Haloze

Skozi Gabrnik v občini Juršinci 
bodo uredili skupno 1,1 km glavne 
ceste na dveh odsekih. »Priprav-
ljamo razpis za izvedbo gradbenih 
del. Ta bomo predvidoma začeli 
junija prihodnje leto in končali do 
konca 2019. Projekt vključuje grad-
njo krožišča, ureditev mostička ob 
križišču, pločnikov, avtobusnih po-
stajališč, prehodov za pešce in kole-
sarsko povezavo. Po projektantski 
oceni je predvidena vrednost del 
2,1 milijon evrov, občina Juršinci bo 
naložbo fi nancirala v znesku okrog 
265.000 evrov.«

Tudi na haloškem delu se bodo 
prihodnje leto veselili novega asfal-
ta. Na regionalni cesti od Vidma sko-
zi Leskovec do mejnega prehoda 
Zg. �������	 bodo cesto preplastili 
na treh odsekih, v skupni dolžini 3,8 
km v ocenjeni vrednosti 1,3 milijona 
evrov. 300.000 evrov pa bo veljala 
preplastitev 800 metrov državne 
ceste med Majšperkom in Jurovci.

Sp. Podravje �  V 2018 za obnovo državnih cest 15 mio evrov

Končno v načrtu ureditev Ormoške ceste
Direkcija RS za infrastrukturo (DRSI) bo prihodnje leto za modernizacijo in vzdrževanje državnih cest na območju 
Spodnjega Podravja namenila okrog 15 milijonov evrov. Naložbe načrtujejo na Dravskem in Ptujskem polju, v Halo-
zah ter Slovenskih goricah. Naslednje leto bodo končali tudi obnovo starega mostu čez reko Dravo na Ptuju, katere 
vrednost je 4,8 milijona evrov.

Foto: Črtomir Goznik

In vendar se premika … Kar nekaj dotrajanih cestnih odsekov na 
širšem ptujskem območju ima državna direkcija za infrastrukturo v 
prihodnjih letih namen obnoviti.

Ptuj � Mestni svet potrdil zavezo za izgradnjo urgentnega centra

Za zdravstveno ministrstvo podpis 
19 županov očitno ni dovolj
K številnim pogojem, da bi pristopili k izgradnji urgentnega centra na Ptuju, je ministrstvo za zdravje prispevalo še enega. 
Potem ko so se župani 19 občin pisno zavezali, da bodo prispevali del sredstev za izgradnjo iz občinskih proračunov, bodo 
to morali potrditi še občinski sveti. Ptujski je to že storil v ponedeljek, druge ta naloga še čaka. Le kdo in zakaj zavlačuje?

bo, ko bodo položili fi no plast, priš-
lo do poškodb. Kot drugo pa tovor-
njaki na grobi asfalt nanosijo blato 
in pesek, kar pa vemo, da se težko 
očisti. Vaščani so me opozorili na 
to, da bi se delalo bolj po vrstnem 
redu …«

Poziv k strpnosti
»Glede polaganja asfalta jih 

bomo opozorili. Verjamem, da ima-
jo dovolj izkušenj, saj imajo svojo 
asfaltno bazo. Dnevno sem v kon-
taktu z direktorjem, vodjo grad-
bišča, in potrudili se bomo, da bo 
vse tako, kot mora biti,« je na krat-
ko odvrnil župan Milan Gabrovec. 

Župana smo soočili še s preosta-
limi kritikami, na katere nas skoraj 
dnevno opozarjajo bralci. Kot je 
dejal, težave skušajo reševati, na 
naše vprašanje, zakaj dela ne pote-

kajo po vrsti oz. zakaj potekajo na 
različnih koncih, pa je odgovoril: 
»Težko to komentiram. Hodim po 
trasi, sprašujem, zakaj se danes 
dela tukaj, zakaj tam in vedno do-
bim logično razlago, zakaj to tako 
delajo. Oni to počenejo že leta, 
imajo izkušnje. Je pa je zanimivo, 
da ko mene nekdo pokliče, češ 
da je vse zaprto in da nikamor ne 
more, se v tistem trenutku usedem 
v avto in se vsakič pripeljem po eni 
izmed cest v Novo vas. Seveda ni 
tako, kot je bilo, preden so se dela 
začela, ter tu in tam naletim na kak 
stroj in je treba počakati kakšno 
minuto. Vedno pa je odprta ena 
od poti. Ljudje so malce neučaka-
ni …« Kar se tiče lukenj na cesti, 
je še dejal, da se izvajalec trudi, a 
da je treba razumeti, da tako pač v 
času obsežnih del je … 

Bivanje tu bo mamljivejše
Župan občine Videm Friderik Bračič je poudaril, da so ta tre-

nutek čakali že desetletja: »V tem času je bilo veliko sestankov, 
veliko potrpljenja ljudi, na žalost je ta odsek ceste zahteval tudi 
veliko smrtnih žrtev. Zdaj je vsega tega konec; srečni smo, da 
imamo moderni avtocesto in vzporedno cesto. To nam daje pro-
metno varnost, nudi pa tudi možnosti na področju gospodar-
stva in turizma. Iz tega pričakujemo le dobre korake naprej.«

Tudi župan občine Podlehnik Marko Maučič poleg izboljšane 
prometne in okoljske varnosti pričakuje predvsem gospodarski 
razvoj: »Ta del avtoceste ima dva avtocestna priključka, Pod-
lehnik je središče Haloz. Verjamemo, da bo bodoči razvoj na tej 
lokaciji, kajti bivanje v prelepem okolju ob tako dobri cesti bo 
seveda za marsikoga mamljivo.« Poudaril je, da je za krajane 
enako pomembna tudi izgradnja vzporedne ceste. Tudi ta je 
bila namreč potrebna prenove, dodali pa so ji še pločnike in 
javno razsvetljavo.

regiji in povečal prometno varnost, 
poleg tega bo omogočal nemoten 
daljinski in mednarodni promet 
skozi Slovenijo. Čez mednarodni 
mejni prehod Gruškovje gre na-
mreč skoraj petina vseh potnikov, 
ki potujejo v državo ali iz nje; v lan-
skem letu so tam našteli več kot 
devet milijonov potnikov.

Predsednik uprave družbe 
DARS Tomaž Vidic je na slovesnem 
odprtju novega dela avtoceste 
spomnil: »V teh dneh bo minilo 
45 let, odkar je bil zgrajen prvi av-
tocestni odsek v Sloveniji in hkrati 
tudi prvi v tedanji državi. Odločitev 
za začetek gradnje 32 kilometrov 
štiripasovnice med Vrhniko in 
Postojno je bila vizionarska odlo-
čitev tedanje republiške vlade. S 
tem smo se Slovenci pridružili 20 
evropskim državam, ki so takrat že 
imele avtoceste.« Poudaril je, da je 
gradnja avtocest zares stekla šele 
po osamosvojitvi Slovenije: »Drža-
va je ustanovila družbo DARS, ki je 

v manj kot 20 letih poskrbela, da je 
bil osnovni avtocestni križ praktič-
no dokončan.«

Slavnostni govornik, predsednik 
vlade Miro Cerar, je dejal, da Slove-
nija spet diha s polnimi pljuči: »Ko 
sem pred tremi leti prevzel vode-
nje vlade, je bila situacija bistveno 
drugačna. Bili smo še kar hudo v 
krizi, optimizma je bilo bistveno 
manj, številne gradnje in projekti 
so stali oz. zastali.« Poudaril je, da 
je infrastruktura za državo izje-
mnega pomena: »Infrastruktura 
nas povezuje. Mislim na ceste, že-
leznice, pa tudi na druge poveza-
ve, npr. digitalne in informacijske, 
ki jih danes še kako potrebujemo.« 
DARS, gradbenim podjetjem in de-
lavcem ter vodstvom okoliških ob-
čin se je zahvalil za sodelovanje in 
uspešno zaključeno delo, domači-
nom pa za razumevanje: »Ljudje so 
potrpežljivo čakali ta dan in morali 
pri tem marsikaj potrpeti.«
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Društvo vinogradnikov in sad-
jarjev Osrednje Slovenske gorice je 
s svojim delovanjem veliko prispe-
valo k izjemnemu razvoju vinogra-
dništva, vinarstva, sadjarstva, pro-
mociji tega območja in prepoznav-
nosti vin z območja MO Ptuj in 
občine Destrnik ter tako postalo 
prepoznavno v širšem okolja Ptuja 
in Slovenije. Predsednik omenje-
nega društva Andrej Rebernišek 
je na slovesnosti pozdravil številne 
goste, s katerimi jih veže strokov-

no in siceršnje uspešno sodelova-
nje, med njimi tudi častnega člana 
Stanka Pluta, ki je na območju de-
lovanja društva tudi prvi začel ob-
navljati vinograde.

V društvu dajejo velik poudarek 
izobraževanju, prenosu znanja in 

tujih izkušenj v lastno prakso. Dru-
štvo izpostavlja dobro sodelovanje 
z MO Ptuj, ko gre za vinogradni-
ške projekte, oskrbo in trgatev v 
Mestnem vinogradu in sodelova-
nje s partnerskim mestom Burgha-
usen, kjer so leta 2002 posadili me-
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Grajena � 20 let poti med vinogradi in sadovnjaki od Jurija do Urbana

Razvoj mesta je bil že od nekdaj 
povezan z vinogradništvom
Letošnje društveno martinovanje na Grajeni je bilo še posebej slovesno. Člani društva vinogradnikov in sad-
jarjev Osrednje Slovenske gorice so ga povezali z 20-letnico uspešnega delovanja. Predstavili so zbornik z 
naslovom 20 let poti med vinogradi in sadovnjaki od Jurija do Urbana, blagoslovili mošt, nazdravili novemu 
vinskemu letniku, odprli razstavo martinovih jedi, na koncu pa so še zaplesali.

Foto: Črtomir Goznik

S slovesnosti ob 20-letnici Društva vinogradnikov in sadjarjev Osre-
dnje Slovenske gorice.

Potrebujete denar in nimate 
časa, da bi se ukvarjali z ban-
čniki, ki vedno zahtevajo gore 
dokumentov, preden vam 
kredit odobrijo? Kaj pa če bi 
kredit sklenili kar doma? 
Da, to je že uresničljivo. Danes 
lahko kredit sklenete doma, iz 
naslonjača, preko računalnika 
ali mobilnega telefona. Addiko 
banka vam kot edina banka v 
Sloveniji nudi kredit, ki ga lah-
ko sklenete brez obiska banke. 
Enostavno in hitro, brez doda-
tne dokumentacije. Potrebuje-
te osebni dokument (osebno 
izkaznico ali potni list), davčno 
številko in transakcijski račun, 
na katerega vam bo banka na-
kazala odobren znesek. To vam 
omogoča spletna aplikacija 
www.hipkredit.si. Pri tem ni 
nujno, da ste stranka Addiko 
banke. Pogoji so transparentni, 
sklenitev pa hitra in z minimal-
no količino dokumentacije!

godbe dvignete iz bankomata
v poslovalnici. Tudi enostavno 
in hitro, pri tem pa vam lahko 
pomagajo tudi svetovalci, ki so
na voljo v poslovalnicah. 
Addiko banka vam ponuja go-
tovinske kredite hitro in eno-
stavno z različnimi zneski do
10 let brez zavarovanja s hi-
poteko, zato preverite njihovo 
ponudbo, ali na spletu ali v nji-
hovih poslovalnicah. Pričarajte 
si decembrski čas hitro in eno-
stavno, brez obiska banke. Ta 
čas pa lahko namenite za stvari 
ali osebe, ki so vam najbolj pri 
srcu.

Addiko Bank
Kjer je 2 + 2 = 4

Poslovalnica Ptuj - Qlandia
02 450 38 90

addiko.si

Lahko pa ste tudi sam svoj 
bančnik v poslovalnici! Addiko 
banka ima že tri Express poslo-
valnice v Sloveniji, v Ljubljani 
dve in eno v Krškem. V njih si 
lahko kredit uredite kar sami, 
denar pa takoj po podpisu po-

»A« pomeni dobrodošel, »šram« 
delati; gre torej za mesto, kjer je 
vsak dobrodošel, da z jogo dela 
za dobrobit svojega telesa, uma in 
duše. Ptujski ašram meri dobrih 170 
kvadratnih metrov in obsega večji 
in manjši vadbeni prostor (100 in 40 
kvadratnih metrov), sanitarije, gar-
derobo in čajno kuhinjo. Sredstva 
za nakup in ureditev prostorov so 
v društvu z vadninami zbrali sami, 
vadbe v novih prostorih bodo začeli 
še ta mesec.

Mariborsko društvo JVVŽ so us-
tanovili leta 1991, na Ptuju so vadbe 

joge ponudili leto zatem. Okroglega 
četrt stoletja so ptujski ljubitelji joge 
gostovali po različnih prostorih v 
mestu, nazadnje v ptujskem gasil-
skem domu, zdaj so končno dočakali 
svoje. Koordinatorka ptujske enote 
društva in prva vaditeljica joge na 
Ptuju Sonja Trplan je povedala, da so 
si za lastne prostore že dolgo priza-
devali: »Veliko nam pomeni, da ima-
mo svoje prostore, da lahko delamo 
v miru in harmoniji.«

Na Ptuju vadbo joge organizirajo 
v dveh semestrih letno (po štiri me-
sece), enkrat tedensko po dve šolski 

uri. Ponujajo prve štiri stopnje sicer 
osemstopenjskega sistema JVVŽ, 
pa tudi jogo za hrbtenico ter vadbo, 
prilagojeno starejšim in otrokom. V 
vsakem semestru naštejejo okoli 80 
do 90 vadbenikov. Vseh deset slo-
venskih društev JVVŽ je povezanih 
v Zvezo joga društev Slovenije, njen 
predsednik Jože Sraka je povedal: 
»Ptujski ašram je četrti samostojni 
dom pod okriljem mariborskega 
društva.« V vseh slovenskih društvih 
JVVŽ na 125 lokacijah jogo vadi okoli 
3.500 ljudi.

Ptuj � Odprli prvi ašram v mestu

Dočakali svoje prostore
Ptujska vadbena enota društva Joga v vsakdanjem življenju (JVVŽ) Maribor je v kletnih prostorih 
Ulice heroja Lacka 10 odprla nov center joge oz. ašram.

Foto: ČG

Slovesnega odprtja ptujskega joga centra so se udeležili tudi (z desne) veleposlanik Republike Indije v Slo-
veniji njegova ekscelenca Param Jit Mann, avtor sistema JVVŽ Vishvaguru Maheshwarananda in župan 
Ptuja Miran Senčar.

Iz zgodovine društva
Društvo je bilo ustanovljeno 25. januarja leta 1997, na ustanovnem 

občnem zboru se jih je zbralo 94. Začelo se je z delovnimi analizami, 
pokušinami, na katerih so spoznali, da le strokovno delo vodi v 
napredek vinogradništva, sadjarja in vinarstva. Kmalu so začeli 
z martinovanjem in izbiranjem kletarjev društva. Danes se lahko 
pohvalijo že z okrog 140 člani, nekaj jih prihaja tudi z območja Haloz in 
Trnovske vasi. 

Toča je leta 2008 dotolkla Švabov štok. Danes je to muzej z dragoceno 
prešo, ki so ga uspeli usposobiti s prostovoljnim delom članov (več kot 
2000 prostovoljnih ur), ob pomoči MO Ptuj in s sredstvi LAS-a Bogastvo 
podeželja ob Dravi. Lesene preše, ki so v preteklosti krasile skoraj vsako 
vinogradniško dvorišče, so danes v izumiranju. Muzej v Mestnem Vrhu 
bodo tudi v prihodnosti dopolnjevali s starimi eksponati. 

V dvajsetih letih so uspešno izvedli 21 društvenih ocenjevanj vin. V 
tem obdobju so vinogradniki prinesli v ocenjevanje 1912 vzorcev, od 
tega jih je bilo zlatih 708, srebrnih 627, bronastih pa 86, le 16 pa je bilo 
priznanj za udeležbo. Leta 2015 so razvili prvi društveni prapor.

Plakete ob 20-letnici so prejeli: Andrej Rebernišek, ki že 20 
let tudi uspešno vodi društvo, Andrej Polanec, Franc Paternost, 
Franc Lacko, Zoran Šuligoj, Anton Potrč, Milan Herga, Franc 
Lovrenčič, Rudi Potrč in Marjan Zelenik, priznanja pa: 
Milan Breg, Miran Herga, Ivan Raušl, Vinko Bombek, Tanja 
Hauptman, Urška Polanec, Marjan Lovrec, Boštjan Berghaus 
in Marjan Širec. S priznanji pa se je društvo zahvalilo za 
uspešno strokovno sodelovaje in sodelovanje tudi KGZ Ptuj, 
Kmetijski svetovalni službi, Šolskemu centru Ptuj, Biotehniški 
šoli Ptuj, Društvu VTC 13, Tadeji Plevnik Vodovnik, KGZS Zavod 
Maribor, OŠ Ljudski vrt, Podružnici Grajena, destrniškemu 
oktetu, Društvu kmetic MO Ptuj, MoPZ Grajena, GD Destrnik in 
MO Ptuj, ČS Grajena.

stni vinograd. Na njegovo pobudo 
je prišlo tudi do izbora ptujske vin-
ske kraljice. Dobro sodelujejo tudi 
z občino Destrnik in ČS Grajena. V 
letu 2004 so postavili tudi temelje 
grajskega ocenjevanja vin.

Drugi društveni 
zbornik in prvi 
društveni prapor

Člani društva so ponosni tudi na 
svoj drugi zbornik, v katerem pred-
stavljajo pregled svoje dejavnosti 
od leta 2007 do 2017, ki temelji na 
zapisih iz društvene knjige Francija 
Paternosta, in društvene kletarje 
tega obdobja: Boštjana Berghausa, 
Marjana Zelenika, Marjana Širca, 
Rudija Potrča, Milana Herga, Fran-
ca Paternosta, Ivana Hauptmana, 
Mirana Herga in Franca Brenčiča. 
Večji del zbornika pa zavzema zgo-

dovinski zapis o vinogradništvu 
na širšem območju Ptuja (avtorice 
Marije Hernja Masten z naslovom 
Na Ptujskem se je stoletja vse vr-
telo okrog vina) in prispevek o vi-
notočih ali pušlšankih. Med vsem 
zapisanim je zelo zanimiv zapis iz 
leta 1873, v katerem je huda toča 
potolkla vinograde od sv. Duha 
in Zavrča. Kronist je zapisal, da je 
bila takratna gledališka sezona 
slabo obiskana zaradi slabe vinske 
letine. „Če je bilo slabo vreme, je 
trpelo celotno mesto. Tudi zato je 
pomemben pogled v zgodovino,“ 
je predstavitev zbornika dopolnil 
Andrej Rebernišek.

V kulturnem programu ob 20-le-
tnici uspešnega delovanja Društva 
vinogradnikov in sadjarjev Osre-
dnje Slovenske gorice so nastopili 
učenci OŠ Ljudski vrt, Podružnica 
Grajena, in Moški pevski zbor Gra-
jena.
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Na ptujski občini so pojasnili, 
da so se dvomi o nujnosti zame-
njave katalp z novimi drevesi 
pojavili šele po tem, ko je mestni 
svet projekt že potrdil. Zaradi 
javnih polemik so naročili stro-
kovno mnenje in ga 25. oktobra 
posredovali članom mestnega 
sveta. »Očitki, da je MO Ptuj že 
julija naročila in zamolčala stro-
kovno mnenje, so neutemeljeni. 
Strokovno mnenje, ki je bilo prip-
ravljeno julija in ga ni naročila MO 
Ptuj, je bilo izdelano zaradi ume-
ščanja urbane opreme v ta javni 
prostor. Ob tem je bil opravljen 
hiter pregled stanja dreves,« so 
sporočili z občine.

Na dotičnem strokovnem mne-
nju piše: »Namen pregleda je bilo 
podati strokovno mnenje glede 
stanja in morebitne zamenjave/
ohranjanja dreves ameriške katal-
pe ter drevesa navadnega divjega 
kostanja.« Na občini so opozorili 
še, da avtor tega mnenja ne sogla-
ša s tem, da se ga objavi ali posre-
duje javnosti: »Zato je presenetlji-
vo, da s tem strokovnim mnenjem 
razpolagajo posamezniki in nje-
gove dele nestrokovno umeščajo 
v problematiko ureditve mestne 
tržnice na Ptuju.«

Pojasnili so, da je drugo mnenje 
pripravil Matjaž Mastnak iz Arbo-
retuma Volčji Potok, za kar je ob-
čina odštela 7.183 evrov. Po tem 
mnenju sodeč »so v sedanjem 
stanju katalpe nevarne zaradi ne-
ustreznega ravnanja z njimi v zad-

njih 50 letih; poškodb ni mogoče 
odpraviti in dreves ni mogoče 
pomladiti; obstoječe katalpe so v 
zelo slabem stanju in v zadnji če-
trtini življenjske dobe; pričakovati 
je upadanje vitalnosti in povečano 
občutljivost za spremembe (zlasti 
na posege v koreninski prostor); 
zato je najenostavnejša in stro-
kovno utemeljena odločitev po-
drtje dreves«.

Roka za oddajo 
pripomb ni bilo, 
pripomb pa bojda 
tudi ne

Na ptujski občini so kljub javno 
objavljenim drugačnim dejstvom 
zatrdili: »V celotnem postopku 
nastajanja in potrjevanja projekta 
na oblikovane rešitve ni bilo pri-
pomb.« Znova so dejali, da je bil 
projekt obravnavan in sprejet v 
skladu s predvidenimi postopki: 
»Od priprave in objave javnega ar-
hitekturnega natečaja do idejnega 
razpisa, predstavitve treh rešitev, 
izbire, ki jo je opravila natečajna 
komisija (trije člani na predlog 
Društva arhitektov Maribor in 
nadomestni član ter dva člana na 
predlog župana MO Ptuj), pa do 
sprejetja predlagane rešitve na 
seji mestnega sveta meseca julija.«

Župan Ptuja Miran Senčar je po-
vedal: »Mesta so se vedno razvija-
la okoli tržnic in trgov. Današnja 
infrastruktura nam tega ne omo-
goča. Zavzemanje za drevesa, ki 
jih dolga leta nihče ni opazil ali 
se zanje pobrigal, pa bolj ali manj 
spominja na nepremišljeno zavira-
nje razvoja, ki ga Ptuj nujno pot-
rebuje.« Izrazil je še prepričanje, 
da bodo mestni svetniki vztrajali 
pri odločitvah, ki so jih sprejeli ob 
glasovanju za izvedbo projekta: 
»Kdor se bo sprenevedal, da je bil 
zaveden ali napačno informiran, 
pa naj prevzame politično odgo-
vornost.«
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Ptuj � Na občini očitke o netransparentnosti zavračajo

Prvega strokovnega mnenja niso naročili, 
a so z njegovo vsebino seznanjeni
Na Mestni občini (MO) Ptuj so zanikali trditve članov civilne iniciative Za drevesa, da so za sedem katalp naročili dve strokovni mnenji. Zatrdili so, 
da so vsi postopki pri izboru projekta obnove tržnice tekli v skladu s predpisi. Kljub temu na vprašanje, kje, kdaj in kako bi občani lahko podali svoje 
pripombe, niso znali odgovoriti …

Foto: ČG

Na Mestni občini Ptuj vztrajajo pri poseku sedmih dreves na mestni tržnici, pri tem pa se vse bolj zapletajo 
v mrežo nasprotujočih si izjav.

O zelju, zlatu in plebsu
Na ptujski občini novinarjem in ostali raji na vprašanja 

praktično ne odgovarjajo več (po sistemu: odgovore poiščite sami), 
zato smo prisiljeni resnico iskati z vse bolj inovativnimi metodami. 
Dobro se obnesejo arheološka izkopavanja (stare županove izjave 
primerjamo z novejšimi), pa tudi izpiranje zlata (včasih se mu 
kaj zareče) ali seciranje sporočil za javnost (edinega, kar z občine 
redno dobivamo). Izplen ni zanemarljiv, prepričajte se sami.

Z odstranjevanjem zemeljskih plasti smo dognali, da župan 
samemu sebi hodi v zelje. Prejšnji mesec je vztrajal, da število 
podpisov peticije za ohranitev dreves ne zadošča za ponovno 
obravnavo projekta, saj da velik delež teh 4.146 ljudi ni Ptujčanov. 
Prebivalci Podlehnika ali, na primer, Kidričevega, o Ptuju že ne 
bodo odločali! (Saj tudi niso, le izrazili so svoje mnenje.) Zdaj je 
razkril, da je projekt med predlaganimi rešitvami izbrala (in ne 
le podala mnenja) strokovna komisija, za katero je tri od petih 
članov predlagalo Društvo arhitektov Maribor. Kdo bo torej nam, 
Ptujčanom, odločal o Ptuju?

Med izpiranjem blatne vode iz Drave se baje še danes tu in 
tam kaj zasvetlika, 18. oktobra letos se je tudi na ptujski občini. 
Po sestanku s predstavniki civilne iniciative Za drevesa je župan 
dejal: »Mislim, da imamo dve, tri arboristična mnenja.« Zvočni 
posnetek od samega veselja, da nam je bilo v mestni palači celo 
dovoljeno kaj posneti, še hranimo. Manj kot mesec dni zatem je 
župan zagotovil, da je strokovno mnenje o drevesih samo eno. S 
to metodo smo pravzaprav prišli do nove zagonetke: kje je tretje 
mnenje in kaj pravi?

S seciranjem se delo šele zares začne. V četrtem odstavku 
članka zeva praznina. Manjkajo besedne zveze, kot so javna 
razgrnitev, javna obravnava, zakonski roki in podobno. Ampak, 
hejte, so pa v zameno za ta primanjkljaj z občine sporočili, da 
je drevesa treba podreti, ker zanje pol stoletja pač niso skrbeli. 
Zanimivo je tudi, da prvega strokovnega mnenja niso naročili, 
so pa z njegovo vsebino natančno seznanjeni. Srž problema 
torej ni netransparentnost postopkov občine, temveč prebogata 
informiranost plebsa. Ave, Imperator.
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„Gre za pomemben nagovor 
vsem nam, da na tem področju ne 
postanemo brezbrižni, malomarni, 
ali nepozorni. Vsaka poškodba, kaj 
šele izgubljeno življenje v cestnem 
prometu, je preveč, še posebej, če 
so žrtve otroci. Če pa že pride do 
nesreče, je naša človeška odgovor-
nost, da do žrtev prometnih nesreč 
in njihovih svojcev ne ostanemo 
ravnodušni. Svetovni dan spomina 
je priložnost, da se jih spomnimo, 
se jim poklonimo in si zadamo cilj, 
da bomo tudi v prihodnje po naših 
najboljših močeh skrbeli za čim bolj-
šo prometno varnost in preventivo 
na tem področju. Veseli me, da stro-
kovni sodelavci občinske uprave 
MO Ptuj, odgovorni za področje 
prometne varnosti in varnosti cest 
v sodelovanju s Svetom za preven-
tivo in vzgojo v cestnem prometu 

MO Ptuj zelo dobro delajo. V sode-
lovanju z delavci policije, mestne 
redarske službe in drugih institucij 
aktivno nadzirajo ceste, opozarjajo 
na črne točke, iščejo ter predlaga-
jo rešitve,“ je izpostavil slavnostni 
govornik Gorazd Orešek, podžupan 
MO Ptuj, ki je pozval k varni in pre-
mišljeni vožnji, brez naglice, ki ima 
lahko hude posledice in za večno 
spremeni kakovost našega življe-
nja. Vsi skupaj moramo prispevati 
k večji varnosti v prometu, dober 
zgled pa prenašati na mlajše gene-
racije. Otroci so namreč prepričani, 
da jih bomo pred vsemi nesrečami, 
tudi prometnimi, obvarovali odra-
sli. Pogosto se dogaja, da so otroci 
žrtve prometnih nesreč ravno zara-
di odraslih.

„Naš cilj je, da ne bi bilo na naših 
cestah nobene smrtne žrtve več,“ 

je bil jasen predsednik Evropskega 
združenja žrtev prometnih nesreč. 
Z javnim govorom o „nevidnem 
svetu“ žrtev prometnih nesreč 
želimo končati ravnodušnost druž-
be v odnosu do cestnoprometne 
varnosti ter tistih, ki so umrli, bili 
poškodovani ali pa so v prometnih 
nesrečah izgubili nekoga, ki jim je 
drag. Le spoštovanje in zavedanje, 
kako dragoceno je vsako življenje, 
nam lahko povrne in utrdi smisel 
življenja, še posebej opominjajo v 
zavodu Varna pot.

Program letošnje spominske sve-
čanosti na Ptuju so pripravili v orga-
nizacijskem odboru pod vodstvom 
Stanke Krajnc Letonja (PeTV), pri 
izvedbi so sodelovali člani organi-
zacijskega odbora, moderatorka 
Zlatka Planinc, mešani pevski zbor 
OŠ Mladika, dijaki Strojne šole Ptuj, 
dijaki Gimnazije Ptuj, otroci iz Vrtca 
Ptuj, člani ZŠAM Ptuj, PP Ptuj, Me-
dobčinsko redarstvo in člani reše-
valne ekipe iz JZ ZD Ptuj.

Slovesnost je bila zelo čustvena, 
sta ocenila tako Jeannot Mersch, 
predsednik Evropskega združenja 
žrtev prometnih nesreč, kot tudi 
Robert Štaba, podpredsednik tega 
združenja in predsednik nevladne 
organizacije – zavoda Varna pot.

Foto: Črtomir Goznik

Svečko v spomin žrtvam prometnih nesreč je prižgal tudi predsednik Evropskega združenja žrtev prome-
tnih nesreč (FEVR) Jeannot Mersch.

Podravje, Ptuj � Dan spomina na žrtve prometnih nesreč

Za čim manj žrtev prometnih nesreč
Na Mestnem trgu na Ptuju je sredi novembra potekala spominska svečanost ob dnevu spomina na žrtve prometnih nesreč v organizaciji Sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu pri MO Ptuj. Mednarodne aktivnosti letos potekajo pod geslom Poziv k zmanjšanju smrtnih žrtev in hudo 
telesno poškodovanih za 50 % do leta 2020, v Sloveniji pa pod sloganom V poklon življenju.
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Svetnica Monika Ivanuša je na eni izmed sej ormoškega občinske-
ga sveta opozorila na številne smeti, ki ležijo ob ormoški obvoznici in 
kazijo podobo občine. Zanimalo jo je, kdo je odgovoren za čiščenje in 
kdo za nadzor. Ormoški župan Alojz Sok je pojasnil, da gre za državno 
cesto ter da je zanjo odgovorna Direkcija RS za infrastrukturo. »Mi jih 
lahko samo obvestimo, da bi bilo dobro, če bi bile te smeti pobrane, 
je pa problem, da šoferji, ki gredo skozi mesto Ormož, vržejo vrečke 
skozi okno. Ko pa delavci ob cesti mulčijo, se te raztrgajo in to res ne 
izgleda lepo,« se je strinjal župan in dodal, da je tudi sam že naletel na 
tovrsten prizor. 

Kot je še povedal Sok, prihodnje leto v okviru asfaltnih del predvi-
devajo ureditev parkirišča na eni izmed cest pod Humom, ki je za zdaj 
v makadamski izvedbi. Parkirišče bodo razširili, poleg klopi pa bodo 
postavili še večjo posodo za zbiranje odpadkov. Upa, da bi na ta način 
(vsaj deloma) rešili omenjeno problematiko. Morda pa k temu pripo-
more tudi pisanje o tem in doseže koga od neodgovornih voznikov, da 
bi naslednjič smeti vendarle odvrgli tja, kamor sodijo …

Ormož � Neodgovorni vozniki mečejo smeti

Odvržene smeti
ob ormoški obvoznici
Ob travnati površini ob ormoški obvoznici je pogosto opazi-
ti smeti, ki jih nemarni vozniki odvržejo med vožnjo.

Foto: ML

Ob cesti nemarno ležijo pločevinke, vrečke in druge smeti, ki jih 
neodgovorneži, namesto da bi jih vrgli v koš, zmečejo kar skozi 
okno vozil.

Na drugem posvetu o modelu 
prostorskega razvoja Slovenije 
2050, ki ga je v sodelovanju z Bi-
otehniško fakulteto organiziralo 
Ministrstvo za okolje in prostor, 
sta bila predstavljena dva predloga 
modela prostorskega razvoja Slo-
venije. 

Kot so pojasnili na pristojnem mi-
nistrstvu, naj bi bila oblikovana na 
podlagi vizije in dolgoročnih ciljev 
prostorskega razvoja, ob upošte-
vanju izhodišč, predstavljenih na 
posvetu septembra letos, skladno 
s posvetovanji s predstavniki resor-
jev. V prihodnjih mesecih, do prve 
polovice leta 2018, naj bi bil ta do-
kument sprejet, pomemben pa je 
zato, ker bo krovni za usmerjanje 
prostorskega razvoja države. A tak, 
kot je trenutno predlagan, po mne-
nju župana MO Ptuj Mirana Senčar-
ja nikakor ni ustrezen, saj je povsem 
spremenjen od predlogov, ki so 
jih predstavljali septembra letos. 
»Tokratno srečanje je še ena pote-
za v potrditev načrtovani centrali-
zaciji, ki smo jo na Ptuju zaznali že 
pred časom. Septembra, na prvem 
posvetu, je Mestna občina Ptuj v 
večini kazalnikov še spadala med 
središča nacionalnega pomena, po 

danes predstavljenih modelih pa 
tega statusa ni več imela. Ptuju so 
dodelili zelo obrobno vlogo. Nad 
tem predlogom sem bil presenečen 
in ogorčen. Žal pripravljavci mode-
la niso stopili v stik z nami, da bi se 
seznanili tudi s Strategijo in vizijo ra-
zvoja Mestne občine Ptuj v nasled-
njih 10 letih. Še vedno trdno stojimo 
za stališčem, da Mestna občina Ptuj 
po večini kriterijev in v primerjavi s 
preostalimi središči nacionalnega 
pomena tja tudi sama spada,“ se 

je po posvetu minuli teden odzval 
ptujski župan. 

Ob tem je dodal, da je svoje ne-
zadovoljstvo predstavil pripravljav-
cem predloga, sklicati pa namerava 
tudi skupno sejo odborov in članov 
mestnega sveta. Senčar napovedu-
je protestno pismo, pritegniti pa 
bo skušal tudi druge župane Spo-
dnjega Podravja in ormoških občin. 
„Predlog Mestne občine Ptuj je, da 
vse mestne občine v Sloveniji ohra-

nijo status regionalnega središča 
nacionalnega pomena, glede na 
to, da pokrajinske reforme še nekaj 
časa ne bo. Naše strokovne službe 
bodo pripravile odziv na predloga 
obeh modelov in strokovno razla-
go, zakaj Ptuj po predstavljenih mo-
delih sodi med središča nacional-
nega pomena,« je v svojem odzivu 
na predstavljena predloga sklenil 
ptujski župan.

Ptuj � Kje smo v Prostorskem razvoju Slovenije do leta 2050

Miran Senčar nezadovoljen, da je Ptuju 
dodeljena obrobna vloga
Od sprejetega modela prostorskega razvoja Slovenije bo odvisno marsikaj, tudi umeščanje projektov in pridobivanje sredstev. 
Še septembra je imel Ptuj v osnutku tega dokumenta pomembno vlogo, kot eno izmed središč nacionalnega pomena. V novem 
je ta spremenjena in po mnenju ptujskega župana Mirana Senčarja Ptuju dodeljuje obrobno vlogo, ki je en dokaz več o nameri, 
da se Slovenija centralizira.

Foto: ČG

Miran Senčar opozarja, da je bil 
Ptuj še septembra med središči 
nacionalnega pomena, zdaj pa, 
se mu dodeljuje obrobna vloga ...

Konec meseca se bo na Ptuju 
v okviru projekta CityWalk od-
vijal mednarodni simpozij na 
temo izboljšanja pogojev za 
pešačenje v mestih. Osrednji 
gost simpozija bo Jim Walker, 
mednarodni strokovnjak s po-
dročja pešačenja, ki je pripra-
vil načrte in smernice za 13 
največjih evropskih mest.
Projekt CityWalk izvaja 17 
partnerjev iz Slovenije, Ma-
džarske, Slovaške, Hrvaške, 
Romunije, Bolgarije, Češke, 
Avstrije in Srbije. Na ZRS Bi-
stra Ptuj vodimo celoten 
projekt ter hkrati izvajamo ak-
tivnosti na lokalni ravni. Me-
stna občina Ptuj pri projektu 
sodeluje kot pridruženi par-
tner. Projekt traja 30 mese-

cev (od decembra 2016 do 
maja 2019) in je bil odobren v 
okviru programa sodelovanja 
Interreg V-B, Podonavje. Sofi-
nanciran je iz dveh evropskih 
skladov – Evropskega sklada 
za regionalni razvoj (ESRR) in 
Instrumenta za predpristopno 
pomoč (IPA). Cilji, ki ji želimo 
doseči, bodo omogočili vzpo-
stavitev nizkoogljičnega in 
predvsem varnega prometne-
ga sistema k trajnostni regio-
nalni in lokalni mobilnosti in 
modalni integraciji. Z 2,2 mi-
lijona evrov podpore za vzpo-
stavitev mest za pešačenje 
bo projekt CityWalk pomagal 
mestom v podonavski regiji, 
da bodo zmanjšala emisije in 
hrup ter postala varnejši pro-
stori za življenje s pomočjo 

okrepljene vloge trajnostnih 
oblik mobilnosti in posebej ak-
tivnih oblik transporta – peša-
čenje in kolesarjenje. Glavni 
namen projekta je torej izbolj-
šanje ključnih pogojev za pe-
šačenje.
Čeprav je poudarek projek-
ta na pešačenju, projekt na-
slavlja tudi izziv celostnega 
pristopa – izboljšanje urbane 
mobilnosti preko učinkovite-
ga kombiniranja različnih na-
činov transporta. Mestom v 
podonavski regiji bomo poma-
gali identificirati ovire, razviti 
in implementirati načrte za re-
ševanje teh izzivov. S tem na-
menom bo partnerstvo razvilo 
skupno orodje, ki bo obsega-
lo smernice, izdelalo akcijske 

ki bo omogočalo zbiranje po-
datkov, ki se nanašajo na mi-
rujoči promet. Pilotne akcije, 
ki jih bomo izvedli v starem 
mestnem jedru: izdelava ak-
cijskega načrta za pešačenje 
– zasnova mirujočega prome-
ta v širšem območju starega 
mestnega jedra (s pripravlje-
nimi idejnimi zasnovami/pre-
dlogi in rešitvami mirujočega 
prometa). Pred pripravo bomo 
izvedli usposabljanje zaposle-
nih na Mestni občini Ptuj za iz-
delavo tega načrta.
Pripravili bomo dva zemljevi-
da, in sicer 3D fotorealistično 
panoramsko karto mestnega 
središča za potrebe digitalne 
predstavitve preko spleta, v 
socialnih medijih in drugih di-
gitalnih medijih ter ilustriran 
3D panoramski zemljevid Ptu-
ja in izdelali dodatne podrob-

ne ilustracije znamenitosti.
Zemljevidi se bodo uporabljali
za promocijske aktivnosti me-
sta Ptuj. Prav tako bomo izde-
lali in postavili tri velike table 
(približno 2,0 x 1,5 m) z novi-
mi zemljevidi, ki bodo zame-
njale stare table v mestu. Del
zasnove vodenja v širšem ob-
močju starega mestnega je-
dra Ptuja bo tudi načrt krožne 
poti po starem mestnem je-
dru s postavitvijo 15 manjših
smernih tabel, ki bodo označe-
vale znamenitosti, čas hoje do
znamenitosti ter smer.
Več pomembnih podrobnosti
bomo predstavili na samem 
simpoziju, zato vljudno vablje-
ni v Dominikanski samostan, 
28. novembra 2017, ob 9. uri.

ZRS Bistra Ptuj  
(Danilo Čeh in Robert Novak)

načrte za pešačenje, izve-
dlo pilotne akcije (tudi v Me-
stni občini Ptuj kot testnem 
območju) ter razvilo in pred-
stavilo politične predloge za 
trajnostno mobilnost.V sklo-
pu projekta bomo izdelali tudi 
spletno orodje za pešačenje, 

Štefan Čelan: „Ptuj je 
zbrisan z zemeljske oble!“

Nekaj besed predstavljenima predlogoma modela prostor-
skega razvoja Slovenije je na seji mestnega sveta namenil tudi 
nekdanji župan in sedanji direktor ZRS Bistra Ptuj Štefan Če-
lan. Posveta se je udeležil skupaj s Senčarjem, o predlogih pa sta 
imela zelo podobni mnenji. „Po teh predlogih je Ptuj zbrisan z 
zemeljske oble. Predlagam, da oba koncepta zavrnemo. Mi smo 
tretji koncept že predlagali, a ministrstvo doslej nanj še ni od-
govorilo. Menim, da je prav, da se do tega opredelijo tudi mestni 
svet in župani Spodnjega Podravja,“ je vztrajal Čelan. Z njim se 
je strinjal tudi Senčar, ki je dejal, da pripravljajo protest, saj da 
je to stvar celotnega Podravja.
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oživitev gradu Borl so na ministr-
stvu zavrnili (domnevno iz istega 
razloga), drugih kandidatov ni. Ok-
tobra letos naj bi na sestanku z inte-
resenti za nakup gradu na MK sicer 
dejali, da bo, če drugega kandidata 
ne bo, grad v upravljanje prevzela 
kar država, lastnica gradu. Na MK 
tega niso ne potrdili ne zanikali.

Vse poteka po 
načrtih, le načrti se 
spreminjajo …

Tudi na Ministrstvu za okolje in 
prostor (MOP) so zagotovili, da je 
projekt obnove dela gradu za inter-
pretacijo naravovarstvenih območij 

Natura 2000 še vedno aktualen: 
»MOP v vlogi posredniškega orga-
na na prednostni naložbi Varovanje 
in obnavljanje biotske raznovrstno-
sti je maja letos potrdilo naravo-
varstvene vsebine tega projekta, ki 
ga kot upravičenec pripravlja MK.« 
Povedali so, da priprava naravo-
varstvenega projekta »Izboljšanje 
stanja ohranjenosti najbolj ogrože-
nih vrst in habitatnih tipov na ob-
močju Natura 2000 Drava« poteka 
po načrtih, nosilec priprave in izva-
janja projekta je Mariborska razvoj-
na agencija.

V začetku tega meseca naj bi Di-
rekcija RS za infrastrukturo (DRSI) 
objavila nov razpis za izvedbo sa-
nacije plazu na brežini pod Borlom 
(prejšnji razpis je zaradi dolgov 
podizvajalcev padel v vodo), a se 
tudi to še ni zgodilo. Plaz tako grad 
nad seboj kot regionalno cesto 
pod seboj ogroža že od leta 2012. 
Poleg sanacije na DRSI načrtujejo 
še postavitev okoli 50 kvadratnih 
metrov velike razgledne ploščadi 
na mestu današnje grajske terase s 
pogledom na Dravo. Vrednost vseh 
del po projektantskih ocenah znaša 
1.940.000 evrov.

Prihodnost Borla tako ostaja za-
vita v meglo, uspelo pa nam je rešiti 
vsaj eno uganko: če bo tako do sa-
nacije brežine kot do obnove dela 
gradu prišlo, bo javnost na novo 
razgledno ploščad kljub zaprtju 
pretežnega dela gradu lahko do-
stopala. Na MK so namreč pojasnili: 
»Dostop do terase bo potekal po 
arkadnem hodniku.« Če upravitelja 
gradu, evropskih sredstev in po-
sledično obnove ne bo, bo razgled 
na Dravo še naprej rezerviran le za 
netopirje. Ne gre jim zameriti; brez 
njih govora o delni obnovi gradu 
sploh ne bi bilo.
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Zneski, ki jih občine namenijo dru-
žinam novorojencev, se po Sloveniji 
bistveno razlikujejo. Nekatere (sicer 
redke) te oblike enkratne pomoči 
sploh nimajo, spet druge v ta namen 
dajo tudi po 1.000 evrov na otroka. 
Višino zneskov v skladu s pravilni-
kom določi občinski svet, prav tako 
pa ta sprejme tudi pogoje za prido-
bitev sredstev. V večini primerov je 
to pomoč, ki novorojencu pripada ne 
glede na dohodek, je pa nekaj občin, 
ki ta sredstva namenijo le socialno 
šibkim družinam. Skupno vsem je, 
da je pogoj za pridobitev občinske-
ga denarnega prispevka ob rojstvu 
otroka stalno bivališče v občini in dr-
žavljanstvo RS. Ker je glede na višino 
zneska enkratne denarne pomoči ob 
rojstvu otroka ptujska občina precej 
skromna, je svetnik Martin Mlakar 
podal pobudo, da se ta znesek zviša. 

Predlagal je, da se s 1. januarjem 2018 
zagotovi znesek vsaj 200 evrov za 
otroka: „Nekatere občine v neposre-
dni soseščini zagotavljajo nekajkrat 
višje denarne prispevke, recimo ob-
čini Starše in Murska Sobota po 500 
evrov, Moravske Toplice pa kar 1.000 
evrov. Z ozirom na dejstvo, da se v 
Ptuju že nekaj let srečujemo z upa-
danjem števila prebivalcev ter da se 
delež starejših povečuje hitreje kot 
v državi, dajem pobudo, da se zago-
tovi od januarja naprej višji denarni 
prispevek za novorojenčke. Menim, 
da ne bi smela biti nobena težava 
zagotoviti navedenih sredstev v pro-
računu za leto 2018.“

Iz občine so odgovorili, da višino 
sredstev ob rojstvu novorojencev 
zagotavljajo v skladu s proračunski-
mi možnostmi, da pa bodo pobudo 
za dvig prispevka predlagali ob spre-

jemanju proračuna za leto 2018. Leta 
2012 so v proračunu za ta namen 
zagotovili 17.700 evrov, lansko leto 
15.300 evrov, do novembra letos pa 

le še 13.200 evrov. A posledica zni-
žanja sredstev ni zmanjšanje zneska 
oz. višine denarne pomoči, temveč 
manjše število rojstev v občini.

Na otroke in družine pa se nave-
zuje še eno Mlakarjevo vprašanje, 
in sicer kaj bodo na MO Ptuj storili 
za dvig natalitete. Zanimalo ga je, 
kakšni bodo konkretni ukrepi, s ka-
terimi bodo privabili mlade, in kako 
bodo olajšali življenje mladim druži-
nam.

Na občini so se osredotočili na 
to, kar že imajo, in zanimivo, kot 
prednost izpostavili ravno omenje-
nih 100 evrov ob rojstvu novoro-
jencev. Prepričani so, da je korak k 
izboljšanju natalitete tudi dodatna 
ugodnost, 10-odstotna subvencija 
pri plačilu vrtca za prvo starostno 
skupino in obogatitvene dejavnosti 
za otroke, vključene v Vrtec Ptuj. 
Čeprav, ironično, ravno ptujski vrtec 
sodi med najdražje v državi. 

So pa se pohvalili, da urejajo otro-
ška in športna igrišča ter da v osnov-

nih šolah sofi nancirajo izvajanje do-
datnih dejavnosti (tuji jezik, varstvo 
vozačev, računalništvo).

„Občinska uprava Mestne ob-
čine Ptuj bo v prihodnjih letih in 
proračunih predlagala povečanje 
aktivnosti in pospeševanje gradnje 
neprofi tnih stanovanj ter pripravila 
dodatne ugodnosti pri plačilu na-
domestila za uporabo stavbnih ze-
mljišč in komunalnega prispevka,“ 
pa so konkretne načrte predstavili 
na MO Ptuj. 

Kako in kdaj bodo ti uresničeni, 
niso zapisali. A če bomo dvig nata-
litete povezovali z gradnjo novih 
stanovanjskih kapacitet za mlade 
družine, bomo, glede na hitrost po-
stopkov, na izboljšanje statističnih 
podatkov o številu rojstev v občini 
najbrž čakali še kar nekaj let.

Na MK, ki v partnerstvu z Zavo-
dom RS za varstvo narave izvaja 
projekt obnove borlskega gradu, 
so zagotovili: »Projekt obnove dela 
gradu v povezavi z Naturo 2000 se 
izvaja. Zaključek del bo v letu 2019.« 
Projekt naj bi se fi nanciral iz evrop-
skih sredstev, kjer pa se zgodba 
zaplete. »Pričakujemo potrditev 
vloge za odločitev o podpori na 
Službi Vlade RS za razvoj in evrop-
sko kohezijsko politiko v decembru 
letos ali januarju 2018,« so pojasni-
li na MK. Povedano preprosteje: 
denar za obnovo Borla sploh še ni 
nedvoumno zagotovljen. Sredstva 
so se tudi nekoliko znižala; po zad-
njih podatkih MK ocena vrednosti 
gradbeno-obrtniških del znaša »le« 
še 1.350.000 evrov.

Ko bodo vlogo potrdili (če jo 
seveda sploh bodo), bodo na MK 
pripravili javno naročilo za izvedbo 
gradbenih del: »Ta se bodo zače-
la po zaključku javnega naročila 
in izboru izvajalca, lahko že aprila 
prihodnje leto. V prvi kleti se bo 
obnovilo 195 kvadratnih metrov 
površin, v pritličju 538 in v prvem 
nadstropju 560 kvadratnih me-
trov. Večina površin bo namenjena 
interpretacijsko-informacijskemu 
centru biotske raznovrstnosti z 
dodatnimi površinami za gostinsko 
dejavnost.« Slednjo informacijo so 
na ministrstvu tokrat podali prvič. 
Če drži, se bo gostišče na grad vrni-
lo po 38 letih. Grajsko gostišče so 
namreč zaprli leta 1981, ko je Drava 
odnesla most.

V novem nadaljevanju sage o 
Borlu je še ena zanka. Na MK so po-
vedali, da je upravljavec gradu po-
goj za potrditev vloge in posledično 
za začetek izvajanja del: »Upamo, 
da bomo upravljavca uspeli naj-
ti.« Na Občini Cirkulane pravijo, da 
sredstev za to nimajo, Društvo za 

Cirkulane � Delna obnova gradu Borl

Po skoraj štirih desetletjih spet na kavo na Borl?
Na Ministrstvu za kulturo (MK) so že leta 2015 napovedali delno obnovo gradu Borl, vredno poldrugi milijon evrov. Tik pred letom 2018 premikov še vedno ni 
videti. Med poizvedovanjem, kje se je pravzaprav zataknilo, smo ugotovili, da evropska sredstva za obnovo sploh še niso zagotovljena …

Foto: arhiv

Obnovili naj bi severovzhodni trakt gradu oz. prostore ob prvem grajskem dvorišču.

Foto: DK

Da je znesek 100 evrov ob rojstvu otroka precej nizek, se seveda stri-
njajo tudi starši.

Ptuj � Prispevek ob rojstvu otroka

Več deset tisoč evrov za strategije, le 100 € ob rojstvu otroka
Glede na zneske, ki jih občine namenjajo kot enkratno pomoč ob rojstvu otroka, je ptujska po višini, s 100 evri na otroka, med najskromnejšimi. Prav zato je bil podan predlog, 
da se ta znesek vsaj podvoji. 

Foto: arhiv

Na grajski terasi bodo teren poglobili za okoli sedem metrov, na njeni višini pa postavili kovinsko razgledno ploščad.
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Veliko truda in dela je bilo vlože-
nega v vse tisto, kar smo v petek 
lahko gledali v kulturni dvorani 
ptujske Gimnazije, kjer je društvo 
Sožitje Ptuj pripravilo osrednjo 
slovesnost ob 50-letnici delovanja. 
Izjemno simpatična in pozitivna 
prireditev je navdušila vse prisotne. 
V konceptu, ki je zajemal zabavno 
popotovanje z avtobusom, v kate-
rem so se predstavljali uporabniki 
varstveno delovnega centra Sožitje 
Ptuj, skupaj s svojimi varuhi, je bilo 

čutiti njihovo zadovoljstvo in upra-
vičen ponos nad vsem, kar imajo 
pokazati.

Številni obiskovalci so prav to 
prireditev ocenili kot eno najbolj 
optimističnih in prijetnih, kar smo 
jim bili priča v zadnjem času. Takšno 
mnenje je delil tudi predsednik 
države Borut Pahor. V svojem go-
voru je izrazil zadovoljstvo, da je 
za osebe s posebnimi potrebami 
tako dobro poskrbljeno. „V teh 50 
letih, ne le na Ptuju, ampak po vsej 

državi, je bil storjen ogromen korak 
naprej v skrbi za osebe s posebnimi 
potrebami; v profesionalnosti ljudi, 
ki skrbijo zanje, v njihovi vpetosti 
v življenju in zavedanju, da imajo, 
tako kot vsi mi, dobre in slabe dni, 
da so srečni in nesrečni ter da je 
naša skupna naloga, da poiščemo 
v njih tiste talenti, ki jim omogo-
čajo, da se izpolnijo kot ustvarjalni 
ljudje. Društvu Sožitje Ptuj gredo 
za to velike zasluge, toliko bolj, ker 
so eden izmed treh centrov, ki ima 
tudi bivalno enoto,“ je ob tej prilož-
nosti povedal Pahor, ki je kot izraz 
hvaležnosti predsedniku društva 
Sožitje Ptuj Janku Šumanu in vsem 
zaposlenim podelil posebno proto-
kolarno darilo, slovensko zastavo.

Za posebno plemenito delo, ki 
ga v društvu opravljajo, se je Sožitju 
Ptuj z darilom v imenu ptujske ob-
čine zahvalil tudi župan Miran Sen-
čar. Dejal je, da so s člani društva 
postali pravi prijatelji, saj je malo 
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Društvo Sožitje Ptuj 
podelilo priznanji in plakete

Podeljena so bila priznanja in plakete najzaslužnejšim 
posameznikom, ki so najbolj prispevali k delu in razvoju 
društva.

Priznanji sta prejeli Sonja Trplan in Olga Klenovšek, 
plakete pa Zinka Rajh, Tilčka Šuman, Marina Krajnc, Mira 
Hergan, Janko Šuman ter kolektiv varstveno-delovnega 
centra in bivalne enote Sožitje Ptuj. Trenutno je v VDC 
vključenih 38 uporabnikov, od tega jih 12 biva v bivalni 
enoti, zanje pa skrbi 16 zaposlenih. 

50 pestrih 
in razgibanih let

Društvo Sožitje Ptuj je bilo ustanovljeno leta 1967. V 
tem času se je njihov sedež večkrat spreminjal. Pomemben 
mejnik je leto 2002, od takrat naprej namreč deluje 
varstveno-delovni center, v katerega je vključenih 38 
uporabnikov. Od leta 2010 naprej imajo tudi bivalno enoto, 
s čimer zagotavljajo eno izjemno pomembno storitev 
več, saj je uporabnikom ob strokovni pomoči omogočeno 
tudi bivanje. Rekreacije, fizioterapevtske obravnave, 
izobraževanja, usposabljanja, popotovanja, ustvarjanja, 
spletanja prijateljskih vezi in še marsikaj drugega bi se dalo 
strniti v teh 50 let. „Za nas starše je vse, kar se je dogajalo v 
preteklosti, zanimiva in bogata dediščina. Orali smo ledino 
na marsikaterem področju, da smo prišli do želenega cilja. 
Marsikje so zapisane besede z rosnimi očmi in tresočo roko 
staršev,“ je bil jasen Šuman, a zadovoljen, da so vse, kar so 
želeli izboljšati, tudi uresničili. 

Ptuj � 50 let društva Sožitje

Ganljivo „popotovanje“ veselih in posebnih ljudi
Osebe s posebnimi potrebami odstopajo od pričakovanih značilnosti in zmožnosti, za normalno funkcioniranje pa potrebujejo dodatno pozornost in skrb. A njihova posebnost ni 
le v njihovih „pomanjkljivostih“, ki jih ne nazadnje imamo vsi, je tudi v tem, da so izjemno dobrosrčni, spoštljivi, prijazni in iskreni. In za dobro počutje 38 varovancev še posebej 
dobro skrbijo v društvu Sožitje Ptuj, ki je minuli teden obeležilo 50 let obstoja. Ganljivo in prijetno prireditev ob tej priložnosti je celo predsednik države Borut Pahor označil za 
eno najlepših, kar jih je videl.

Foto: ČG

Tako kot so posebni uporabniki Sožitja, tako posebna je bila tudi njihova prireditev; ganljiva, a obenem 
polna optimizma.

Na završki občini so pojasnili: 
»Ministrstvo za zdravje (MZ) je za-
radi zagotavljanja enakih pogojev 
za zadovoljevanje skupnih potreb 
prebivalcev v skladu z razvojnimi 
cilji države na primarni ravni zdra-
vstvene dejavnosti maja letos ob-
javilo razpis za sofi nanciranje inve-
sticijskih projektov oz. posameznih 
investicijskih ukrepov na področju 
primarne ravni zdravstvene dejav-
nosti za letošnje leto.« Na razpisu 
so uspeli z nakupom dveh avtomat-
skih zunanjih defi brilatorjev (AED) z 
zunanjo omarico.

Vrednost obeh defi brilatorjev je 
4.497 evrov, od česar je MZ plačalo 

3.686 evrov, preostali del in stroške 
namestitve naprav pa je pokrila 
završka občina. Z AED napravama 
bo upravljal Zdravstveni dom Ptuj, 
dobavitelj MIDS Inteligentno reše-
vanje življenj pa bo vsem uporab-
nikom ponudil brezplačno mobilno 
aplikacijo iHELP. Ta uporabnike po 
vsej Evropi obvešča o najbližjih AED 
napravah, po potrebi pa celo sama 
pokliče nujno medicinsko pomoč 
in aktivira najbližje prve posredo-
valce.

V ptujskem zdravstvenem domu 
bodo pripravili usposabljanje ga-
silcev prvih posredovalcev, vsem 
ostalim občanom pa bodo naprave 

še letos predstavili v kulturni dvora-
ni v Goričaku. Avtomatski eksterni 
defi brilatorji so prenosne elektron-
ske naprave, ki pri človeku lahko 
zaznajo zastoj srca, s pomočjo ele-
ktričnega sunka pa srce ponovno 
poženejo in tako rešijo življenje. 
Uporaba je tako preprosta, da se je 
lahko naučijo tudi otroci.

Lani so na završki občini s Prosto-
voljnim gasilskim društvom Zavrč 
že nabavili dva defi brilatorja. Eden 
od njiju je nameščen na završkem 
gasilskem domu , drugega (z elek-
trodami za odrasle in otroke) bodo 
v teh dneh namestili na Osnovni šoli 
Zavrč. Mreža javno dostopnih defi -
brilatorjev je prav v hribovitih Ha-
lozah, kjer enote nujne medicinske 
pomoči za dostop potrebujejo več 
časa, še posebej pomembna.

Janko Lorbek, ki v odsotnosti 
župana Mirana Vuka po njegovem 
pooblastilu vodi občino, je dejal: »V 
naši občini je okoli 1.700 prebival-
cev. Mislimo, da bodo ti štirje defi -
brilatorji za naše potrebe zadoščali. 
Različni konci občine so od najbliž-
jega defi brilatorja oddaljeni kakšni 
dve ali tri minute. Lokacije namesti-
tev naprav smo izbrali premišljeno, 
da smo pokrili celotno občino. Če 
se bodo pokazale potrebe za to, 
bomo namestili še kakšnega, mor-
da v Hrastovcu.«

Zavrč � Namestili še dve napravi AED

Mreža defi brilatorjev je v Halozah 
še posebej pomembna
V občini Zavrč so pridobili dva nova avtomatska defi brilatorja; enega so namestili na 
fasado bara Veselič v Turškem Vrhu 51, drugega na stanovanjsko hišo v Turškem Vrhu 
75. Skupaj imajo v občini tako že štiri naprave.

Foto: EM

Avtomatska defi brilatorja sta v uporabo predala podžupan občine 
Zavrč Janko Lorbek in direktorica ZD Ptuj Metka Petek Uhan.

Foto: ČG

Prireditve ob 50-letnici so se med drugimi udeležili (v prvi vrsti z leve) direktorica Zveze  Sožitje Andreja 
De Reya, predsednik društva Sožitje Ptuj Janko Šuman s soprogo Tilčko, predsednik države Borut Pahor, 
ptujski župan Miran Senčar in predsednica Zveze Sožitje Katja Vadnal.

prireditev, na katerih ravno oni niso 
nastopali: „Vsak vaš nastop me na-
polni z energijo in optimizmom. Če 
oni zmorejo, zmoremo vsi. Nikoli 
ne bom pozabil prvega uradnega 
obiska v županski funkciji, prepričal 
sem se, da opravljate izjemno pos-
lanstvo. Vem, kako je imeti v družini 
človeka s posebnimi potrebami. Po-
men tega društva ni preslišala niti 
ptujska politika, prav zato smo vam 
podelili občinsko priznanje, zlato 
plaketo.“

Zakaj so si jo prislužili, kaj vse 
počnejo in kako ustvarjajo in živijo, 
pa so pokazali tudi na prireditvi, ki 
sta jo odlično povezovala igralca 
Nenad Tokalić – Nešo in Iva Krajnc 
Bagola. Peli so, plesali, pokazali, 
kako ustvarjajo, se vozijo na delo, 
kje bivajo in kdo zanje skrbi. 

Zgodovino društva je predsta-
vil dolgoletni predsednik Janko 
Šuman, ki je eden izmed preje-
mnikov priznanj. Kot je dejal, je cilj 
društva zagotavljanje pogojev in 
možnosti za čim bolj neodvisno in 
samostojno življenje oseb z motnjo 
v duševnem razvoju.
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stven projekt tudi v slovenskem 

merilu, zato se tudi uspešno širi v 

osrednjo Slovenijo. Direktor Dra-

go Slameršak je prepričan, da bo 

nekoč projekt zajel celo Sloveni-

jo. Vsi skupaj so pohvalili tudi 

pogum mladih pevcev, da so se 

predstavili pred številnim občin-

stvom, ki je vsak njihov nastop 

nagradilo z bučnim aplavzom.

Pevske nastope sta v Vitomar-

cih ocenjevala Dalibor Bedenik, 

ki je prireditev tudi vodil, in 

Majda Goznik (oba predstavni-

ka družbe Radio-Tednik Ptuj). 

Za dober ton pa je skrbel Luka 

Huzjan.

Zaključek projekta Otroci po-

jejo slovenske pesmi in se veseli-

jo v četrti sezoni bo predvidoma 

maja ali junija 2018, ko bo druž-

ba Radio-Tednik proslavila tudi 

70-letnico izhajanja časopisa Šta-

jerski tednik in 55-letnico Radia 

Ptuj.
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S svojim nastopom so še do-

datno obogatili že tako bogat 

program prazničnih prireditev 

v občini Sveti Andraž, kjer že od 

vsega začetka aktivno sodelujejo 

v tem projektu spodbujanja pet-

ja slovenske pesmi in odkrivan-

ja novih pevskih ter glasbenih 

talentov, ki pa je obenem tudi 

projekt slovenske identitete. 

Posvojili pa so ga tudi učenci s 

tega območja, saj nekateri, med 

njimi tudi zmagovalka, petošolka 

Taja Pučko, v njem sodelujejo že 

od vsega začetka. Pokazali so, da 

se da z vztrajnostjo in piljenjem 

talenta marsikaj narediti. Pri tem 

jih spodbujajo v OŠ Cerkven-

jak-Vitomarci z ravnateljem 

Mirkom Žmavcem in mentorji, 

ki tudi pove, da je bil praznični 

novembrski večer neke vrste 

mini Evrovizija, vendar v slov-

enskem jeziku, brez podpore 

občine Sveti Andraž in županje 

Darje Vudler pa tako in tako ne 

bi šlo. Družba Radio-Tednik Ptuj 

je pred štirimi leti zagnala edin-

6. oktobra letos je Ptuj slav-
nostno postal Otrokom prijazno 
Unicefovo mesto. In prvo akcijo v 
sklopu te pridružitve so že izpeljali 
ta teden, ko so vajeti mestne ob-
lasti predali mini županji. „Otroci 
župani si prizadevajo predvsem za 
boljše možnosti za participacijo ot-
rok in mladih v lokalnih okoljih, da 
bi bil njihov glas pogosteje slišan 
in upoštevan ter za soustvarjanje 
mest po meri otrok,“ so v ponede-
ljek opozarjali organizatorji akcije 
v enajstih otrokom prijaznih UNI-
CEF-ovih mestih – poleg Ptuja še 
v Ljubljani, Mariboru, Novi Gorici, 
Domžalah, Postojni, Kidričevem, 
Trbovljah, Radljah ob Dravi, Luko-
vici ter Zagorju ob Savi. 

V Mestni občini Ptuj je na mes-
to Mirana Senčarja sedla mini 
županja, devetošolka Zala Vučak. 
Učenka OŠ Mladika je bila izvo-
ljena kot ena izmed štirih pred-
stavnikov, ki so bili glas ptujskih 
osnovnošolcev maja letos na 27. 
nacionalnem otroškem parlamen-
tu v državnem zboru. „Otroci so 
Zalo izvolili demokratično kot svo-
jo predstavnico in zagovornico. 
Prav zato smo se v Mestni občini 
Ptuj odločili, da ne bomo posega-
li v odločitve naših otrok in Zalo 
tudi imenovali za mini županjo za 
en dan,“ so pojasnili izvolitev mini 
županje na ptujski občini in dodali, 
da ključna sporočila otrok slonijo 
na raziskavi med osnovnošolci v 

Sloveniji, v kateri so merili njihovo 
samooceno zadovoljstva z življe-
njem. S tem so sicer zadovoljni, a 
mesta za izboljšanje je še veliko.

Skupaj z aktualnim županom je 
imela mini županja v ponedeljek 
veliko dela, odpravila se je tudi na 
teren. O tem, kako pomembno 
je to, da se otroci aktivno vklju-
čujejo v družbo, pa je Senčar 
dejal: »Na Ptuju že zdaj skrbimo 
za različna področja, s katerimi 
prispevamo h kakovostnejšemu 
življenju otrok. Spodbujamo in 
omogočamo sodelovanje naj-
mlajših občanov ter skrbimo za 
zagovorništvo in zaščito pravic 
vseh otrok. Prav je, da je glas 
otrok slišan, da opozarjajo na iz-
zive, s katerimi se spopadajo, saj 
je naloga nas kot odraslih prav ta, 
da jih poslušamo, upoštevamo in 
zaščitimo. Zelo sem ponosen, da 
je Ptuj postal otrokom prijazno 
Unicefovo mesto. Ena izmed na-
ših najpomembnejših nalog je, da 
ustvarjamo njim prijazno okolje.«

Otroci nas lahko veliko nauči-
jo, zato je pomembno, da njim in 
njihovim mnenjem prisluhnemo 
ter jim omogočimo čim lepšo pri-
hodnost. Temu bo, kot je obljubil, 
sledil tudi ptujski župan.Foto: arhiv MO Ptuj

Za en dan je županovanje na Ptuju prevzela Zala Vučak.

Ptuj � Kakšna bi bila mesta po meri otrok

Oblast v mestu prevzeli otroci
11 občin v Sloveniji, med njimi tudi Ptuj, je v ponedeljek (za en dan) ostalo brez aktualnih 
županov. Namesto njih so namreč v sklopu akcije Otrokom prijazna UNICEF-ova mesta to delo 
opravljali otroci: na Ptuju smo imeli mini županjo Zalo Vučak.

Mnoge družine v Sloveniji so 
kljub manjši brezposelnosti in po-
zitivnim statističnim kazalcem še 
vedno v velikih stiskah, še posebej 
tiste, kjer je zaposlen eden od star-
šev z nizko plačo ali v družinah, kjer 
starši prejemajo minimalno ali ne-
redno plačo ter živijo v podnajem-
niških stanovanjih. Kljub delu in tru-
du ne morejo preživeti sebe in svo-
jih otrok. Karitas preko svoje mreže 
pomaga več kot 95.000 ljudem v 
stiski, med njimi preko 20.000 dru-

žinam. Številna gospodinjstva, v 
lanskem letu skoraj 5.000, so vklju-
čena tudi v svetovanja strokovnih 
delavcev v svetovalnicah Karitas. 
Družinam, ki so kakorkoli ranjene, 
zaradi revščine, izključenosti, bo-
lezni in drugih težav želimo na Ka-
ritas pomagati, da bodo kljub nego-
tovosti začutile dom in varnost ter 
našle moči za možne rešitve svojih 
stisk.

Slovenska karitas zato skupaj z 
RTV Slovenija prireja 27. tradicional-

ni dobrodelni koncert Klic dobrote, 
ki bo v sredo, 29. novembra 2017, 
ob 20.00 v Dvorani Golovec v Celju. 

V letu 2016 se je do konca kon-
certa za družine v stiski zbralo 
134.903,00 EUR. Z zbranimi sredstvi 
na koncertu in v spremljajočih ak-
cijah Klica dobrote preko škofi jskih 
karitas v Ljubljani, Mariboru, Celju, 
Kopru, Novem mestu in Murski So-
boti pomagamo družinam v stiski 
pri plačilu najnujnejših položnic in 
pri večjih stiskah.

Slovenija � Teden Karitas 

Dobrodelni koncert Klic dobrote
Letošnji teden Karitas bo potekal od ponedeljka, 27. 11., do nedelje, 3. 12. 2017, z geslom »Kje 
sem doma?«. 

Vitomarci � Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo – četrta sezona

Taja je vztrajala in uspela
V večnamenski dvorani v Vitomarcih so 21. novembra pred polno dvorano v okviru četrte sezone projekta Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo nastopili 
mladi pevci iz podružnične OŠ Vitomarci.

Foto: Črtomir Goznik

 Devet mladih pevcev, ki so navdušili občinstvo.
Foto: Črtomir Goznik

Taja Pučko, petošolka, zmagovalka v mlajši kategoriji: „Doma 
sem v Novincih, pojem že od prvega razreda, tudi v pevskem zbo-
ru. Pesem Ne bodi kot drugi mi je zelo pri srcu, saj je Ditka moja 
najljubša pevka. Pesem je tudi lepa in umirjena. To je že moj če-
trti nastop v okviru projekta Otroci pojejo slovenske pesmi in se 
veselijo. Prvič pa sem se uspela uvrstiti v polfinale. Pričakujem, 
da se bom uvrstila tudi v zaključni del projekta. Če pa mi ne bo 
uspelo, bom prav tako vesela, saj sem zadovoljna že s polfinalno 
uvrstitvijo.“

Sponzorji so bili: DEM, d. o. o., Talum, d. d., Kidričevo, Ma-
tej Lajh, s. p., Trgovina in posredništvo s sadjem in zelenjavo, 
Andrej Toš, s. p., Društvo mladih Vitomarci, Gostilna pri ovin-
ku, Sadike Druzovič, d. o. o., in Naitors, d. o. o.

V Vitomarcih so peli: Zala Anželj, Lana Grnjak, 
Aneja Zorman, Nika Kuri, Zala Kuri, Sara Krepša in Po-
lonca Ljubec, Gašper Hanžel ter Taja Pučko (vsi mlajša 
kategorija).

Sponzorji prireditve
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Marko Drobež, stečajni upravi-
telj, ki vodi postopek prodaje špor-
tne dvorane Campus, je 15. oktobra 
objavil vabilo k nezavezujočemu jav-
nemu zbiranju ponudb. Objavil ga je 
na podlagi pravnomočnega sklepa 
o prodaji v postopku stečaja nad 
dolžnikom podjetjem DAV, d. o. o. 

Kot je navedeno v vabilu, se pro-
daja del športne dvorane Campus, 
skupaj s telovadnico in gostinskim 
lokalom. Nezavezujoče zbiranje 
ponudb je informativnega značaja 
in upravitelj ni dolžan skleniti pro-
dajne pogodbe, rok za prijavo pa se 
izteče 15. decembra. 

Zakaj Mestna občina 
ni interesent za nakup 
dvorane

Svetnico Heleno Neudauer je za-
nimalo, ali se bo na vabilo prijavila 
tudi ptujska občina. Župana Mira-
na Senčarja in občinsko upravo je 
spomnila na dogovor, da se doga-

janje okrog dvorane spremlja in 
premisli tudi o morebitnem nakupu: 
„Izhajam iz tega, da imamo glede na 
povprečje v Sloveniji v mestni občini 
Ptuju manj notranjih vadbenih povr-
šin na prebivalca oz. premalo glede 
na število delujočih športnih društev 
v naši občini!“ Senčar je zatrdil, da so 
v stiku s stečajnim upraviteljem, kar 
je potrdila tudi direktorica občinske 
uprave Andreja Komel. A je obenem 
izrazila pomislek, ali je sploh smisel-
no razmišljati o nakupu, glede na to, 
da je vprašljivo, kaj v dvorani je še 
sploh uporabno. „Prejšnji lastnik je 
odpeljal praktično vse,“ je pojasnila 
Komelova in dodala, da bi po oceni 
potrebnih vlaganj z nakupom vred 
dvorana občino stala okrog 450.000 
evrov. „Ostalo je praktično le ogrod-
je, pa še streha je slaba, saj zateka,“ 
je pojasnila Komelova. Problemi naj 
bi se pojavljali tudi pri urejanju etaž-
ne lastnine te nepremičnine, katere 
solastnik je Dejan Zavec.

Župan Miran Senčar je dodal, 
da je sicer več opcij o ureditvi na-

membnosti dvorane, med njimi kot 
zadnja morebiten nakup te dvorane 
s strani afriških investitorjev, ki so 

denar že vložili v NK Drava: „Pogle-
dali smo si dvorano Campus in lah-
ko rečem, da imajo velike načrte in 

da so pripravljeni vlagati.« Sam pa 
meni, da se občini ne splača kupiti 
dvorane. 

Nigerijci resno v igri
„Okvirna cena odkupa in sanacije 

dvorane za 450.000 evrov se mi ne 
zdi tako visok znesek; zlasti v luči 
tega, da bi morebitna postavitev 
nove dvorane, tudi glede na lokaci-
jo, stala veliko več. Je pa dejstvo, da 
dlje kot se bo čakalo, v slabšem sta-
nju bo ta dvorana. Če streha zateka, 
bo slej ko prej uničen tudi parket v 
dvorani,“ vztraja Neudauerjeva.

O tem, ali obstaja namera, da 
gredo v nakup dvorane in kako 
resna je ta, smo govorili tudi z špor-
tnim direktorjem NK Drava Dakinda 
Ptuj iz Nigerije Odirijem Jonatha-
nom Endouranceom, ki je eden od-
govornih, da so investitorji na Ptuj 
prišli. Potrdil je, da so si dvorano 
ogledali, a končne odločitve o mo-
rebitnem nakupu še niso sprejeli. V 
kratkem naj bi zadnjo besedo rekli 
lastniki nigerijskega podjetja, ki je 
na Ptuju očitno pripravljeno pisati 
velike zgodbe.

Ptuj � Objavljeno vabilo k oddaji ponudb za Campus

Bodo športno dvorano Campus kupili Nigerijci?
Nigerijsko podjetje Dakinda, ki je pred nekaj meseci postalo novi investitor in vzpostavilo sodelovanje z NK Drava, naj bi se zanimalo tudi za nakup športne dvorane 
Campus. To je med drugim na zadnji seji potrdil tudi ptujski župan Miran Senčar, ki je dejal, da so si dvorano skupaj že ogledali. O tej možnosti pa smo govorili tudi s 
predstavniki podjetja.

„V občini smo pripravili predlog 
proračuna tako, da bi ohranili trenu-
tni tempo razvoja ustvarjanja enakih 
pogojev za življenje in bivanje obča-
nov v primerjavi z razvitimi občina-
mi. V pripravljenem predlogu pro-
računa za leto 2018 so bili prihodki 
določeni v višini 2.617.818 in odhodki 
v višini 2.701.818 evrov. Ker točka ni 
bila uvrščena na dnevni red, ne mo-
rem predvideti, kdaj bo proračun 
sploh šel v javno razpravo. Povem 
lahko, da je predlog pripravljen tako, 
da z razpoložljivimi sredstvi zagota-
vlja končanje trenutnih projektov 
in odpira še nekaj nujnih, novih. Za 
kanalizacijo so projekti pripravljeni, 
vendar, ker je občina z zelo malim 
delom razvrščena v aglomeracijo, 
kjer bo država zagotavljala sredstva 
za izgradnjo, bomo kanalizacijo z 
lastnimi sredstvi občine težko gradili 
in zgradili. V predlogu proračuna pa 
so predvidena sredstva za sofi nan-
ciranje malih čistilnih naprav. Velika 
obveza občine pa je, da začnemo 
investicijo širitve pokopališča v dveh 
fazah, za katero imamo veljavno 
gradbeno dovoljenje. Predvidoma 
naj bi izvedli tudi rekonstrukcijo 
dveh cest in dva projekta v okviru 
LAS-a, kupili zemljišče pri Zdravstve-
nem domu, sofi nancirali OŠ dr. Lju-
devita Pivka, izgradnjo Urgentnega 
centra Ptuj, nakupa bibliobusa ter 
gasilskega vozila kot tudi zagoto-
vili redno investicijsko vzdrževanje 
infrastrukture in nabavo opreme 

za režijski obrat. V letu 2018 pred-
videvamo tudi zadolževanje v višini 
50.912 evrov (21. člen ZFO) in odpla-
čilo dolga v višini 120.000 evrov,“ 
povzema destrniški župan iz zavr-
njenega predloga proračuna.

K pojasnilom župana smo želeli 
dodati tudi mnenja destrniških sve-
tnikov iz vseh svetniških skupin oz. 
svetnikov posameznikov, ali je pro-
račun za leto 2018 sestavljen tako, 
da odgovarja na potrebe in želje 
ljudi; od vseh pozvanih so odgovo-
rili le Ivan Zorec (neodvisni svetnik), 
Bojan Potrč (Lista za Urban) in Eliza-
beta Fras (SDS).

Zorec: 
»Premalo 
za kanalizacijo, 
preveč za 
pokopališče«

Ivan Zorec je zapisal, da s predlo-
gom proračuna za leto 2018 ni za-
dovoljen. Letošnji neizvedeni infra-
strukturni projekti niso zajeti, ob tem 
pa opozarja na izredno veliko pora-
bo sredstev s strani občinske uprave 
(plače, nadure, obseg dela) ter stro-

ške vzdrževanja kljub novi občinski 
stavbi. „V letošnjem proračunu smo 
namenili 30.000 evrov za izdelavo 
projektov kanalizacije ter pregleda-
li, kje se bo izvajala, zato sem priča-
koval, da bodo v novem proračunu 
tudi sredstva za kanalizacijo, ki pa ji 
ni namenjen niti evro, razen za male 
čistilne naprave – 50.000 evrov. Pro-
račun bi moral biti bolj naravnan na 
gradnjo kanalizacije, ne pa na pro-
jekt pokopališča, ki smo ga že lansko 
leto izločili iz proračuna. Skratka, iz 
razpoložljivih sredstev se premalo 
naredi na pokritosti s kanalizacijo in 
asfaltiranju novih cest.“

Potrč: »Preveč 
postavk za 
'izgubljanje' 
proračunskega 
denarja«

Bojan Potrč: „Umik točke o 
predlogu proračuna za leto 2018 
smo izglasovali, ker se je večini zdel 
neprimeren za javno razpravo, saj je 
vseboval preveč postavk, na katerih 
se proračunska sredstva preveč iz-
gubljajo in se ne porabijo za opisane 

namene. Tudi ni bil oblikovan po pri-
čakovanjih Liste za Urban oz. v nobe-
ni meri ni upošteval želja ljudi pri sv. 
Urbanu. Po mojem mnenju predlog 
ne vsebuje ključnih postavk, kot je 
kanalizacija, ki jo ljudje po občini naj-
bolj potrebujejo. Projekti so že nare-
jeni, ne vem, zakaj župan ne deluje v 
tej smeri. Ogromno gospodinjstev v 
občini nima urejenega sistema odpa-
dnih voda, zato je po mojem mnenju 
to najpomembnejša stvar kar nekaj 
naslednjih proračunov. Vse drugo 
lahko počaka, tudi vežica.“

Fras: »V proračunu 
ni obljubljenih 
projektov iz 2017«

Elizabeta Fras: „Umik proračuna 
z dnevnega reda 19. seje sem pre-
dlagala na osnovi posveta s štirimi 
svetniki SDS. Predlog je podprlo še 
pet svetnikov. Na prejšnji seji ob-
činskega sveta je župan dejal, da 
bomo skupno pripravili proračun. 
Na sestanek ni povabil vseh svetni-
kov. Nekateri svetniki smo dali pre-
dloge, vendar proračun ni varčno 
naravnan. Prav tako je na odboru 
za plan in fi nance ter na seji župan 
obljubil, da bo realiziral projekte iz 
proračuna za leto 2017, v predlogu 
proračuna za leto 2018 pa je vidno, 
da jih ni nameraval in jih tudi v nas-
lednjem letu ni. Za svetnike SDS sta 
kanalizacija in asfaltiranje cest na 
prvem mestu. Še vedno imamo v 
predlogu proračuna ureditev vežice 
in pokopališča, čeprav smo že v lan-
skem letu ta projekt izločili. Svetniki 
se zavedamo, da imamo v načrtu v 
prihodnjem letu dva razpisa Lasa, 
da smo namenili denar za nakup ga-
silskega avtomobila itd., da je nekaj 
naših predlogov župan upošteval, 
vendar tak način dela ne vodi nika-
mor. Upam, da bo novi predlog bolj 
transparenten in varčno naravnan, s 
smiselnimi razvojnimi načrti.“

Destrnik � Svetniki z veliko večino glasov zavrnili razpravo o proračunu

Predlog neprimeren za javno razpravo
Na 19. seji sveta občine Destrnik naj bi svetniki izglasovali začetek javne obravnave predloga proračuna za leto 2018. A se je zataknilo 
že na začetku, saj so na predlog SDS izglasovali umik te točke dnevnega reda. Za umik je glasovalo devet svetnikov, dva sta bila proti.

Foto: ČG

Za nakup dvorane Campus naj bi se zanimalo nigerijsko podjetje Dakinda.

Foto: Črtomir Goznik

V občini Destrnik se zapleta pri sprejemanju proračuna za leto 2018 že na začetku.
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Kaj natančno se je dogajalo v 
krvavem obračunu v nedeljo, 4. 
junija, bo verjetno za javnost za 
vse čase ostala skrivnost. Pokoj-
ni Marin svoje zgodbe ne more 
izpovedati, obdolžena uboja se 
branita z neprištevnostjo, krivde 
ne priznavata in se vsak po svoje 
branita pred roko pravice. Ob-
dolženi Vajda je na ponedeljkovi 
glavni obravnavi izpovedal svoj 
zagovor. Na tisto usodno nede-
ljo so se prijatelji zbrali pri njem 
doma, v njegovi hiši, na terasi 
pekli perutnino, popivali, vmes 
pa so se tudi prerekali. Vajda je 
na sodišču pojasnil, da je prepire 
razumel kot šalo, dobro voljo in 
prijetno druženje. A epilog tega 
druženja je tragičen. Dvojica 
Franc Vajda in Andrej Bagari naj 
bi Srečku Marinu med pretepom 
prizadejala tako hude telesne po-
škodbe, da je ta kasneje obnemo-
gel in umrl.

Okrožna sodnica in predsedni-
ca senata Katja Kolarič je na po-
nedeljkovi obravnavi Vajdi pred-
vajala fotografi je, ki so jih organi 
pregona posneli med preiskavo. 
Vsi navzoči v dvorani fotografi j 
sicer nismo videli. Iz vprašanj 
sodnice je bilo moč razumeti, da 
so motivi na fotografi jah precej 
»krvavi« in zgovorni o storjenem 
kaznivem dejanju. Krvniki naj bi 
žrtev ne samo surovo pretepli in 

ubili, temveč tudi slekli. Pokojne-
ga so možje postave okrvavlje-
nega, s spuščenimi spodnjicami, 
našli ležati na stopnicah. Bil je 
brez zgornjega dela oblačil, nje-
gova raztrgana srajca je ležala 
na terasi. Stanovanje in terasa 
sta bila polna krvavih madežev, 
nevarni predmeti so ležali vse-
povsod: sekira, bejzbol palica, 
ježevka …

V hiši dve pištoli, 
ena nabita

Po trditvi soobtoženega An-
dreja Bagarija naj bi imel Vajda 

pri sebi dve pištoli, ena naj bi bila 
v času njihovega nedeljskega 
druženja tudi nabita, z njo naj bi 
Vajda meril proti glavi Bagarija. Za 
pištoli Vajda pravi, da nista nevar-
ni. Ena naj bi bila signalna, druga 
pa kakor da plastična. A Bagari je 
v ponedeljek na sodišču jasno po-
vedal, da sta bili obe pištoli pravi, 
ena izmed njiju nabita. »Kaj si po-
zabil?« je vprašal Vajdo. Bagari je 
policistom v fazi preiskave nave-
del, da so se možakarji, medtem 
ko so se družili na terasi pri Vajdi, 
popivali in čakali, da bo kosilo ku-
hano, tudi precej resno prerekali. 
Po njegovi izpovedi kriminalistom 

naj bi se Vajda in pokojni Marin 
prepirala, prisotno naj bi bilo 
psihično in fi zično nasilje. Vajda 
je kakršnokoli nasilno obračuna-
vanje na sodišču zanikal. V svoji 
izpovedi je večkrat poudaril, da 
je za tisti dan več svojih prijate-
ljev povabil na kosilo. Na terasi 
so pekli kokoši, namen naj bi imel 
skuhati še rižoto in pripraviti sola-
to. Medtem ko so se kokoši pek-
le, je Marinu in Bagariju postregel 
s pijačo, pili so žganje – šnops z 
oro ali kolo, pripravil naj bi jima 

tudi malico. Za mizo na terasi naj 
bi sedela samo gosta, on pa da 
je hodil sem in tja ter pripravljal 
vse potrebno za kosilo. Vajda je 
navedel, da sta se Bagari in Marin 
za mizo prepirala, a da to naj ne 
bi bil resen prepir, kljub temu naj 
bi bilo na trenutke vse skupaj kar 
napeto. Bagari naj bi se igral s pla-
stično pištolo, si jo dajal v usta, z 
njo meril proti Marinu … Marinu 
naj bi okrog vratu dal ukrivljeno 
palico (takšno za pomoč pri hoji) 
in ga povlekel proti sebi. »Nalil 

sem jima še eno pijačo, naj se pri-
jateljsko pomirita. Potem se več 
ne spomnim, kaj se je dogajalo, 
saj mi je postalo neznosno slabo, 
zvrtelo se mi je v glavi, roke so mi 
odrevenele, izgubil sem zavest, 
se naslonil na mizo in okrog 11. 
ure na terasi zaspal, zbudil pa 
sem se šele ob 17. uri. Tiščalo me 
je na malo potrebo. Vstal sem se 
od mize, se opotekel po terasi 
in proti stranišču. Po tleh so bili 
krvavi madeži, na stopnišču sem 
videl ležati Marina. Pristopil sem, 
ga dvignil in začutil, da je hladen. 
Poklical sem 113. Kaj se je doga-
jalo v času, ko sem spal, ne vem. 
Pa tudi ne vem, zakaj sem zaspal. 
Nisem toliko popil. Sprašujem 
se, ali mi ni morebiti nekdo nekaj 
podtaknil v pijačo … Ne vem, kaj 
se je dogajalo v času, ko sem spal. 
Hiša je bila odklenjena in odprta,« 
je v ponedeljek v zagovoru pred 
sodnim senatom, v katerem sta 
dva profesionalna sodnika in trije 
sodniki porotniki, povedal Vajda. 
Okrožni državni tožilec Gregor 
Pograjc mu je predočil, da zdrav-
niški izvid v krvi Vajde ni pokazal 
drugih substanc, razen alkohola. 
Andrej Bagari pa naj bi v času pre-
iskave dejal, da Vajda ni spal šest 
ur, kot sam trdi, temveč naj bi za 
mizo zadremal samo za nekaj mi-
nut. 
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Marin Vajdo zaradi 
razgrajanja prijavil policiji

Nekdanji policist Franc Vajda je v minulem obdobju pogosto 
pohajal po Ptuju in okoliških krajih, verbalno napadal goste v 
lokalih ter mimoidoče na ulicah. Bil je nekoliko posebnega vedenja, 
nekateri so se ga celo bali. K njemu domov je prihajala pisana 
druščina kameradov, s katerimi naj bi popivali in bili precej glasni. 
V ponedeljek smo na sodišču slišali, da ga je pokojni Marin prijavil 
policiji, ker da naj bi razgrajal v bloku, kjer je Marin živel. Policisti 
so Vajdo zaradi prekrška takrat oglobili, Marinu pa naj bi bilo 
kasneje žal, da ga je prijavil in naj bi se Vajdi ponujal, da bo on 
sam plačal to kazen.

DRSI je občini 
Kidričevo pred leti 
nakazala 24.000 
evrov za gradnjo nove 
traktorske poti

V naselju Pongrce sta se v zvezi z 
lokacijo ceste ustanovili dve civilni 
iniciativi. Ena si je prizadevala, da se 
cesta izvede po načrtovani trasi, kot 
si jo je zamislil investitor, ob poto-
ku in za naseljem stanovanjskih hiš. 
Druga iniciativa je temu nasproto-
vala ter vztrajala, da bi novo lokalno 
cesto lahko zgradili vzporedno z že-
lezniško progo. Obveljala je volja in-
vestitorja, DRSI je leta 2015 zgradila 
cesto ob potoku in most čez potok. 
Občina Kidričevo se je v času izvaja-
nja projekta obsežne modernizacije 
in elektrifi kacije železniške proge 
zavezala, da bo ob novozgrajeni lo-
kalni cesti vzpostavila še traktorsko 
pot. Na tem območju Dravskega po-
lja so namreč ogromne površine naj-
boljših kmetijskih zemljišč, kar nekaj 

domačinov se ukvarja s kmetijsko 
dejavnostjo. DRSI je občini Kidriče-
vo pred leti nakazala 24.000 evrov 
za gradnjo nove traktorske poti, ki 
pa je še danes ni. Ko smo spomladi 
2014 pripravljali članek o problema-
tiki trase nove lokalne ceste, ali ob 
potoku ali ob železnici, smo občino 
Kidričevo zaprosili za pojasnilo, kdaj 
načrtuje ureditev traktorske ceste, 
za katero je že prejela denar. »Obči-
na Kidričevo bo izpolnila svoj del ob-
veznosti in bo ob izgradnji lokalne 
ceste vzpostavila traktorsko pot,« 
je takrat pojasnil direktor občinske 
uprave Damjan Napast. »Za izgra-
dnjo traktorske poti občina letos 
denarja nima posebej rezervirane-
ga. Sredstva se bodo rezervirala v 
proračunu za leto, v katerem bo 
zgrajena nova povezovalna cesta. 
Trenutno vse kaže na leto 2015,« 
nam je junija 2014 odgovoril direktor 
kidričevske občinske uprave. 

Cesta še danes ni zgrajena. Na to 
nas je opozoril eden izmed lokalnih 
kmetovalcev. Poudaril je, da je no-
vozgrajena lokalna cesta ob potoku 

za promet s kmetijsko mehanizacijo 
neprimerna, traktorske poti pa ni. 
»Cesta je ozka in za 1,8 metra dvig-

njena. Vsaj za dva metra bi morala 
biti širša. Uvoza na most sta strma, s 
kmetijsko mehanizacijo se čez most 

skoraj ne da peljati. Zemljo so odku-
pili, izkoriščena pa ni, saj traktorske 
poti niso uredili,« je dejal sogovornik.

Vseh soglasij 
ne morejo pridobiti

Občino Kidričevo, ki se je zaveza-
la, da bo cesto zgradila, smo povpra-
šali o nadaljnjih načrtih o dotični in-
vesticiji. »K ureditvi smo pristopili že 
pred tremi leti. Običajno se tovrstne 
ureditve začnejo z zbiranjem soglasij 
lastnikov. V postopku zbiranja sogla-
sij se je ugotovilo, da vseh soglasij za 
ureditev ceste ne moremo zbrati, saj 
imajo lastniki zemljišč nerešene za-
puščinske zadeve. Občina Kidričevo 
na reševanje zapuščinskih primerov 
drugih lastnikov zemljišč ne more 
vplivati, zato je projekt na čakanju. 
Do danes nas lastniki zemljišč o za-
ključku zapuščinskih zadev in odpr-
tih možnostih nadaljevanja ureditve 
ceste niso obvestili. Ko bo možno 
pridobiti vsa soglasja, bomo ponov-
no preverili interes, saj se bojimo, da 
bo zadeva še nekaj časa na čakanju,« 
je pred dnevi na naše poizvedovanje 
odgovoril direktor uprave občine 
Kidričevo Damjan Napast.

Kidričevo � Traktorska pot v Pongrcah bila obljubljena že pred leti, a je ni

Ovira so nerešeni zapuščinski postopki
Spomladi 2014 smo obsežno poročali o problematiki gradnje nove ceste za lokalni promet v naselju Pongrce v občini Kidričevo, ki jo je v sklopu obnove železniške proge 
Pragersko–Hodoš zgradila Direkcija RS za infrastrukturo (DRSI). 

Foto: MZ

Kmetje v Pongrcah še vedno čakajo na ureditev traktorske poti. Fotografi ja je ilustrativna.

Ptuj � Osumljeni uboja Franc Vajda se sklicuje na neprištevnost

V hiši se je verjetno dogajal pravi masaker
Dve pištoli, bejzbol palica, ježevka, sekira ter kladivo so orožje in potencialno nevarni predmeti, ki so jih policisti na dan krutega umora 64-letnega Srečka 
Marina našli v hiši Franca Vajde v Dravski ulici na Ptuju.

Foto: MZ

Pokojnega Marina so v hiši Franca Vajde okrutno in silovito pretepli 
ter pustili umreti. Policisti so na kraju dogodka našli polno nevarnih 
predmetov in madeže krvi. Fotografi ja je ilustrativna.
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Nogomet
Čaka nas napeta in 
razburljiva pomlad

Stran 16
Kikboks
Po dve zmagi za Ptujčane 
in Ormožane

Stran 18

Namizni tenis
Dramatična končnica s 
srečnim koncem

Stran 14
Strelstvo
Ptujčani do prvih stopničk 
s pištolo v 1. A DL

Stran 14

Košarka
Po podaljšku turnirska 
zmaga Drave

Stran 15
Futsal
Bo proti Keblju prišel 
preobrat?

Stran 15

Urednik športnih strani: Jože 
Mohorič. Sodelavci: David Breznik, 
Tadej Podvršek, Uroš Krstič, Niko 
Šoštarič, Simeon Gönc, Janko Bez-
jak, Milan Zupanc, Franc Slodnjak, 
Silva Razlag, Janko Bohak, Vesna 
Osterc,  Črtomir Goznik, Matija 
Brodnjak, Aleksandra Jelušič

E-mail: sport@radio-tednik.siE-mail: sport@radio-tednik.si

Med tednom so nogometa-
ši Maribora odigrali eno svojih 
boljših tekem v Ligi prvakov in 
se iz Moskve vrnili neporaže-
ni. To je bil njihov drugi remi v 
letošnji sezoni najelitnejšega 
evropskega klubskega tekmo-
vanja, oba so dosegli ravno pro-
ti Spartaku (obakrat je bilo 1:1). 

Vijoličasti so po zmagi na 
derbiju z Olimpijo v podob-
nem slogu odigrali tudi v ruski 
prestolnici in iztržili remi. Zanj 
sta v drugi minuti sodnikovega 
podaljška poskrbela Marcos 
Tavares z asistenco in Jasmin 
Mešanović v vlogi strelca izena-

čujočega zadetka. V Ligi prva-
kov čez dva tedna (v sredo, 6. 
decembra) sledi le še zaključno 
dejanje letošnje sezone: doma-
či obračun s špansko Sevillo. 

Skupina E, vrstni red pred za-
dnjim krogom: 

Liverpool 9, Sevilla 8, Spar-
tak 6, Maribor 2 točki.

V 1. ligi bodo konec tedna na 
sporedu srečanja 17. kroga. Ma-
ribor bo v soboto v štajerskem 
derbiju gostoval pri Celjanih, 
Aluminij pa bo na domačem 
igrišču v nedeljo gostil Velenjča-
ne. 

Zanimiva statistika 
Aluminija

Nogometaši Aluminija so bili 
doslej v 1. ligi veliko uspešnejši 
doma, zadnjih šest krogov v tej 
sezoni pa to statistiko postavlja 

pod vprašaj. Kidričani so na-
mreč nazadnje na domačem 
igrišču slavili v oddaljenem 7. 
krogu, ko so ugnali Triglav z 
2:0, nato pa ob remiju z Anka-
ranom doživeli štiri zaporedne 
poraze (Maribor, Olimpija, 
Gorica, Domžale). V gosteh je 
situacija boljša: iz zadnjih dveh 
gostovanj so se namreč vrnili z 
zmagama proti Celju (1:2) in na-
zadnje proti Triglavu (0:3). 

V nedeljo jim v goste prihaja 
Rudar, s katerim imajo pozitiv-
no statistiko, oz. natančneje: 
povsem izenačeno. Na doseda-
njih 9 tekmah sta obe omenjeni 
ekipi dosegli vsaka po tri zma-
ge, trikrat sta se razšli z remi-
jem. Na zadnjem medsebojnem 
srečanju v 8. krogu je bil izid na 
stadionu Ob jezeru 0:0.

Je za Aluminij končno napočil 
čas za domačo zmago?

Nogomet je na Ptuju iz tedna 
v teden bolj vroča tema, v zad-
njem mesecu pa je dosegla dva 

vrhunca. Prvi je bil gostovanje 
Mure na Mestnem stadionu, 
ko se je na tekmi 2. lige zbralo 

precej več kot 1000 ljudi, drugi 
pa je bil v soboto, ko se je tek-
me kot gost udeležil nekdanji 

zvezdnik svetovnega nogome-
ta Nwankwo Kanu.

Kanu je kot ambasador dal 
sodelovanju Drave s podjetjem 
Dakinda iz Nigerije novo dimen-
zijo. »To pomeni nekaj dobrega. 
Jaz že od samega začetka pou-
darjam, da verjamem v te ljudi, 
v ta projekt, njihovi nameni na 
Ptuju so resni. A nobena zgod-
ba se ne zgodi čez noč, za vse 
je potreben čas, mi pa bomo z 
njimi skupaj stopali korak za ko-
rakom,« je dejal igralec in pred-
sednik NK Drava Nastja Čeh. 

Kapetana skupaj s soigralci 
konec tedna čaka zaključni li-
gaški nastop v letošnjem letu, 
tekma 17. kroga z ekipo Brd. To 
kot trener vodi Anton Žlogar, 
nekdanji Čehov soigralec v re-
prezentanci. Zadnjo tekmo sta 
kot soigralca v reprezentanci 
odigrala več kot 10 let nazaj (6. 
6. 2007 proti Romuniji, poraz 
2:0 v gosteh), sicer pa je ptujski 
kapetan zbral devet nastopov 
več v dresu z državnim grbom 
(46, Žlogar 37). Sedaj sta sicer v 
različnih vlogah, eden lahko na 
igro vpliva le z nasveti ob igri-
šču, drugi s svojimi potezami 
neposredno na igrišču …

Ptujčani so se v tem prven-
stvu z ekipo Brd že pomerili 
(takrat jih je še vodil Florijan 
Debenjak), v 2. krogu so jih na 
domačem igrišču ugnali 5:2 (po 
dva zadetka sta dosegla Pani-
kvar in Šalamun, enega Šporn). 
Favoriti bodo tudi tokrat, saj 

imajo na lestvici 20 točk več 
(34:14), a bodo morali to vlo-
go vendarle potrditi še na igri-
šču …

Prvenstva se dobivajo 
ali izgubljajo na 
manjših tekmah

Branilec Drave Žan Flis je 
pred nedeljsko tekmo dejal: 
»Prvenstva se dobivajo ali iz-
gubljajo na manjših tekmah, 
redko na derbijih, zato bomo 
zagotovo tudi proti ekipi Brd ci-

ljali na zmago. Trenutno smo na 
2. mestu, kar si želimo tudi za-
držati, a treba se je osredotočiti 
predvsem na naše predstave in 
še naprej težiti k čim boljši igri.«

Derbi kroga bo v Radomljah, 
kjer Kalcer gosti jesenske prva-
ke iz Murske Sobote.

Foto: Črtomir Goznik

Žiga Škofl ek (Aluminij, rdeči dres) je drugi najboljši asistent lige, s šestimi asistencami le za eno 
zaostaja za Tončijem Mujanom iz Krškega.

Nogomet � 1. SNL

Čas je za domačo zmago!

Nogomet � NK Drava Ptuj

Čeh v goste nekdanjemu 
soigralcu iz reprezentance

E-mail: sport@radio-tednik.si

1. SNL, 17. krog: 
Aluminij – Rudar 
Velenje, nedelja, 26. 11., 
ob 18.45 v Športnem 
parku Kidričevo.

Foto: Stanko Kozel

V soboto se je v dresu Drave prvič predstavil Prince Akpomudia Ugochukwu, brat Ogu Johna, ki 
je na Ptuju pustil res močan pečat. 

2. SNL, 17. krog: 
Brda – Drava Ptuj, 
nedelja, 26. 11., ob 
14.00 v Vipolžah.

Vipolže so za Ptujčane najbolj oddaljeno gostovanje v sezoni, 
saj so na skrajnem zahodu Slovenije.
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za prvaka, si na domačih tleh ne 
smemo več privoščiti spodrslja-
ja. Obenem moramo še kakšno 
točko osvojiti v gosteh. Res je, 
da je Šmartno na zadnjem mes-
tu, ampak to je ekipa, ki je ne 
smemo niti najmanj podceniti. 
Smo v vlogi favorita in ne beži-
mo od tega, želimo si novi toč-
ki. Fantje se zavedajo, da ni več 
možnosti za spodrsljaje. Imeli 
smo nekaj težav z dvorano, 
vendar smo treninge oddelali 
pri Veliki Nedelji in odigrali po-
kalno tekmo v Radencih. Vabim 
vse ljubitelje rokometa, da nas 
vzpodbudijo proti neugodni 
ekipi iz Šmartnega,« je zaključil 
kapetan Čudič.

Za rokometaši Jeruzalema 
sta dve težki gostovanji v Ško� i 
Loki in Ribnici. »Cilj iz teh dveh 
gostovanj je izpolnjen. Osvoje-
ni sta dve točki v Ško� i Loki. Žal 
smo ostali praznih rok v Ribnici, 
kjer smo dobrih petnajst minut 
pred koncem še vodili za štiri 
zadetke. Poškodba Miha Kavči-
ča in rdeč karton Frana Vujovića 
sta bila usodna za slab zaklju-
ček tekme in posledično za po-
raz. Dokazali smo, da zmoremo 
na visokem nivoju odigrati tudi 
v gosteh,« je zadnji dve tekmi 
ocenil trener Saša Prapotnik.

Obenem so Ormožani uspeš-
no opravili nalogo v 1/16 fi nala 
Pokala Slovenije. Z izidom 33:18 
(18:7) so v Radencih odpravili 
drugoligaša Radgono. »Začeli 
smo slabo in v 13. minuti je bil 
izid izenačen (7:7). Sledile so 
naše minute, kjer kar dvajset 
minut nismo prejeli zadetka, 
obenem pa smo dosegli dva-
najst zadetkov (7:19). V 2. pol-
času so priložnost za igro dobili 
igralci mladinske vrste Jeruza-
lema in mirno pripeljali tekmo k 
srečnemu koncu. Zadana nalo-

ga proti Radgoni je tako uspeš-
no opravljena, zdaj pa si želimo 
ugoden žreb. Ne spomnim se, 
kdaj smo nazadnje igrali pokal-
no tekmo na Hardeku. Mogoče 
bo letos priložnost,« je tekmo v 
Radencih opisal kapetan Bojan 
Čudič. 

Strelci v Radgoni za 
Jeruzalem so bili: Cirar 
7, Žuran 5, Grabovac 2, 
Niedorfer 2, G. Hebar 2, T. 
Hebar 2, Kocbek 2, Šoštarič 
2, Ciglar 2, Rajšp 2, Čudič 
2 (2), Ozmec 1, T. Šulek 1, 
Mesarić 1. 

Iz zapisnika strelcev je vi-
dno, da nista nastopila Kavčič 
in Vujović. »Oba sta žal na listi 
poškodovanih in njun nastop 
proti Šmartnemu je vprašljiv. 
Kavčič si je v Ribnici poškodo-
val gleženj, Vujović ima težava 
z zadnjo stegensko mišico,« je 
zdravniški karton ekipe opisal 
trener Prapotnik.

V soboto, 25. novembra, je 
ob 19.00 pred igralci Jeruzale-
ma tekma 11. kroga. »Če želimo 
ostati v boju za uvrstitev v Ligo 

Rokomet � Jeruzalem Ormož

Uspešni v Pokalu, sledi Šmartno

ŽOK GSV Zava Ptuj – 
ŽOK Kema Puconci 3:1 
(20, 21, -18, 26; -12)

ŽOK GSV ZAVA PTUJ: Stav-
bar, Sakovič, Praprotnik Flisar, 
Gajser, Horvat, Gričnik, Fru-
men, Oancea, Tancer. Trener: 
Bojan Novak.

Z izhodiščne točke 3:1 v ni-
zih za Kemo s prve tekme se 
je začela povratna, v kateri so 
Ptujčanke proti tekmicam iz 1. 
lige zaigrale na zares visokem 
nivoju. Rezultatsko so igralke 
GSV Zave preobrnile rezultat, 
saj so v športni dvorani Gimna-
zije Ptuj v bučni atmosferi redni 
del tekme dobile s 3:1 v nizih. V 
t. i. zlatem nizu so bile vseeno 
uspešnejše igralke iz Pucon-
cev ...

V uvodnem nizu so domačin-
ke postavile kar pet uspešnih 
blokov, solidno so servirale in 
zaključevale akcije preko Gaj-
serjeve. Na drugi strani so favo-
rizirane gostje naredile preveč 
napak na začetnem udarcu in 
v polju. Po izenačenju v sredini 
niza sta Tancerjeva in Sako-
vičeva nato dobro servirali in 
Ptujčanke so prvi niz dobile 
25:20. Tudi drugi niz je bil do 
sredine izenačen, nakar je go-
stujoča podajalka Ajniharjeva 
razigrala soigralke, ki so si po 
uspešno zaključenih akcijah 
priigrale prednost 12:18. A sledil 
je popoln preobrat: varovanke 
trenerja Bojana Novaka so se 
izredno borile za vsako žogo, 
v polju je zelo dobro opravila 
svojo nalogo libero Gričnikova, 

svoj delež so dodale tudi ostale 
igralke. V končnici je bila na ser-
visu izvrstna Praprotnik Flisar-
jeva, kar je vse skupaj prineslo 
zmago 25:21. 

Tudi tretji niz je bil sila izena-
čen, igralo se je v glavnem toč-
ko po točko. Pri 16:17 sta pri go-
stjah v napadu povlekli Škraba-
nova in Kovačeva ter svoji ekipi 
prinesli niz 18:25. Četrti niz je bil 
napet do zadnje točke, a pred 
tem so domače igralke prikaza-
le neverjetno borbenost, kar se 
jim je na koncu tudi obrestova-
lo. Nobena ekipa si ni priigrala 
večje prednosti in v končnico 

sta stopili poravnani na 23:23. 
V odločilnih trenutkih je preko 
penalov uspešno zaključila ne-
kaj žog Horvatova in z blokom 
so domačinke dobile ta del z 
28:26. To je pomenilo izenači-
tev iz prve tekme, na vrsti je bil 
zlati niz.

Tega so Pucončanke odlično 
začele, saj so predvsem zara-
di napak Ptujčank ekspresno 
povedle 2:6. A nepopustljivost 
odbojkaric GSV Zave je bila pri-
sotna tudi v zaključku tekme, 
v katerem se je pri nekaterih 
igralkah videla tudi rahla utruje-
nost. Po visokem zaostanku so 

naredile še en preobrat za 7:7 in 
so držale stik do 12:12. V končni-
ci je pri Pucončankah prevzela 
odgovornost Škrabanova, ki je 
uspešno zaključila nekaj akcij za 
končno zmago 12:15. 

Tako je Kema osvojila zlati 
niz in se je po dobrih dveh urah 
ter petnajstih minutah atraktiv-
ne odbojke uvrstila v naslednji 
krog pokalnega tekmovanja. 
Kljub izpadu si Ptujčanke za 
prikazano igro proti prvoligaški 
ekipi Keme zaslužijo vse čestit-
ke.

Odbojka � Pokal Slovenije, 1/8 finala

O napredovanju odločil zlati niz

Foto: Črtomir Goznik

Ptujske odbojkarice so se v pokalnem tekmovanju odlično upirale prvoligašinjam iz Puconcev.

Avto-moto zveza Slovenije, 
nacionalna panožna zveza za 
motošport in karting, je pretek-
li teden v Festivalni dvorani v 
Ljubljani počastila uspehe špor-
tnikov, ki v državnem prven-
stvu in mednarodni konkurenci 
tekmujejo z licenco AMZS. Naj-
boljši AMZS Športnik leta 2017 
je po izboru Strokovnega sveta 
AMZS Šport že tretjič zapored 
motokrosist Tim Gajser, ki je 
sezono v elitni kategoriji sve-
tovnega prvenstva v motokro-
su, MXGP, sklenil na visokem, 
petem mestu.

„Vedno je lepo prejeti nag-
rado za najboljšega motošpor-
tnika leta. Hvala AMZS za nag-
rado. Rekel bom tako: sezona 
ni bila najboljša, bilo je veliko 
vzponov in padcev, z njo sem 
zadovoljen bolj tako-tako. A 
skušaš se čim več naučiti in 
skušaš ne ponavljati napak 
iz prejšnjih sezon v naslednji. 
Upam, da sem se česa naučil in 

da se bom vrnil še močnejši,“ o 
nagradi in spodbudi pravi 20-le-
tnik iz Pečk pri Makolah.

Priznanje je prejel tudi Timov 
oče Bogomir Gajser, in sicer za 
dosežke v kategoriji veteranov 
50. 

Na prireditvi so bila podelje-
na tudi priznanja za dosežke v 
kartingu. Z dosežki v letu 2017 
sta si jih prislužila tudi po dva 
člana iz AMD Ptuj in AMD Haj-
dina. 

Iz hajdinskega društva se je 
v svoji kategoriji Rotax Micro 
Max na najvišjo stopničko za-
vihtel Dimitrij Mlakar, njegov 
klubski kolega Nik Štefančič 
je prejel priznanje za osvojeno 
3. mesto v razredu Rotax Max 
Junior. Iz ptujskega društva sta 
se priznanj lahko veselila Luka 
Miletič za 2. mesto v kategoriji 
Rotax Mini Max in Aleksandar 
Bogunović za 3. mesto v kate-
goriji Rotax Micro Max. 

Motošport � Priznanja AMZS

Tim tretjič zapored

petek � 24. novembra 2017   13Šport

Tim Gajser je še tretjič zapored prejel priznanje za najboljšega 
motošportnika Slovenije. Ob njem je predsednik AMZS Anton 
Breznik.

Foto: Črtomir Goznik

Gal Cirar (Jeruzalem Ormož) je bil najboljši strelec svoje ekipe na pokalni tekmi v Radencih.

Rokomet � Prijateljska 
tekma: Poraz proti 
reprezentantkam

ŽRK PTUJ – MLADINSKA 
REPREZENTANCA SLOVENIJE 
24:34 (13:16)

ŽRK PTUJ: Kac, Kolenko, Kelc, Želj, Ko-
lednik, Pušnik, Bedrač, Puž, Borovčak, L. 
Čagran, Majcen, Selinšek, Korotaj, Gomil-

šek, Krumpak, Luknjar, S. Čagran, Marčič, 
Hergula. Trener: Ivan Hrupič.

Daljši reprezentančni premor so ptu-
jske rokometašice izkoristile že takoj v za-
četku in v sredo zvečer v ptujski dvorani 
Ljudski vrt odigrale prijateljsko srečanje 
proti mladinski reprezentanci Slovenije. 

Srečanje je bilo v prvem polčasu precej 
izenačeno, rahlo prednost so si v sami 
končnici polčasa priigrale mlade repre-
zentantke. V nadaljevanju je domači stra-
teg Hrupič v igro poslal tudi mlajše moči 

in razlika se je v prid nacionalne vrste za-
čela večati. 

Na tribuni je sedel tudi selektor kadet-
ske izbrane vrste, ki je na zbirni trening 
kadetske reprezentance v ponedeljek v 
Hrpelje-Kozino povabil tudi tri ptujske ro-
kometašice, in sicer Marčičevo, Hergulo 
in Puževo. Očitno je bil zadovoljen s tem, 
kar so prikazale mlade ptujske rokometa-
šice, poziv pa je za klub iz najstarejšega 
slovenskega mesta v čast, obenem pa 
tudi dokaz, da so na pravi poti.
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Na centralnem strelišču v 
Ljubljani je minuli konec tedna 
v organizaciji SD Lotrič Železni-
ki potekal drugi turnir ligaškega 
tekmovanja, ki šteje za Pokal 
Strelske zveze Slovenije. Med 
432 nastopajočimi strelci, od 
tega 144 v prvoligaškem tekmo-
vanju, so si številna odličja zno-
va priborili spodnjepodravski 
strelci, med katerimi so tokrat 
izstopali Ptujčani, ki so odličja 
osvojili v članski, mladinski in 
kadetski selekciji. 

Srebro za Boštjana 
Simoniča

V 1. A DL s pištolo so si prvo 
ekipno odličje srebrnega leska 
priborili tudi Ptujčani, ki so s 
1120 krogi ohranili rezultatski 
nivo iz prvega turnirja, kjer jim 
je ekipno srebro iz rok spolzelo 
po športni smoli. Vrh so tokrat 

osvojili strelci iz Železnikov, v 
njihovi ekipi pa je s 388 krogi 
znova blestel zmagovalec uvo-
dnega turnirja Klemen Tomaše-
vič. Ta je bil najboljši v kvalifi ka-
cijah pred Sašem Stojakom, ki je 
prav tako pokazal zelo uspešen 
nastop s 384 krogi. Miklavška 
ekipa Jožeta Kerenčiča (1101) 
je v dodobra spremenjeni eki-
pi (A. Ciglariča in S. Simoniča 
sta zamenjala Miran Miholič in 
mladinec Žan Bogša) osvojila 
6. mesto, zmagovalci uvodne-
ga turnirja iz Rečice pri Laškem 
(1111) pa so tokrat bili četrti in 
še vedno vodijo v skupnem se-
števku. Sledijo jim Ptujčani in 
Železniki, Miklavž je na petem 
mestu. Aktualnim dvakratnim 
prvakom Kovinarja iz Ormoža 
v ostri konkurenci brez Kevina 
Vente nikakor ni prizaneseno, s 
1072 krogi so znova pristali na 
zadnjem, 12. mestu. 

V kvalifi kacijah si je fi nale s 
šestim rezultatom pristreljal še 
Boštjan Simonič (374), Ptujčan 
Matija Potočnik (371) pa se je 
po ponesrečeni drugi seriji (88) 
moral zadovoljiti z 11. mestom. 
Veliko pohvalo si za svoj zreli 
nastop zasluži miklavški mladi-
nec Žan Bogša, ki si je v prvem 
nastopu med elito priboril 17. 
mesto (366). 

V fi nalu je odlično streljanje 
pokazal Boštjan Simonič, ki je 
nizal zanesljive zadetke in si 
po 22. strelu priboril še končni 
obračun za zmago proti Dom-
žalčanu Mihi Groharju. Slednji 
pa je takrat že imel poldrugi 
krog prednosti in si po dodatnih 
dveh strelih priboril prvo zmago 
v 1. A DL. Svojega prvega srebra 
v novi sezoni se je zelo veselil 
tudi Simonič in v skupnem se-
števku napredoval na visoko 4. 
mesto. Ptujski prvoligaški prvak 

Stojak je v fi nalu v prvih desetih 
strelih naredil dve večji napaki 
(sedmica in osmica) ter je bil 
kljub dobremu nadaljevanju v 
18. strelu izločen proti Klemnu 
Tomaševiču in Petru Tkalcu za 
vsega desetinko oziroma dve. 
Osvojil je končno 5. mesto in se 
v skupnem seštevku povzpel 
na tretje. 

Nov bron za Urško 
Kuharič

V 1. A DL s puško so si zmago 
na 2. turnirju pristreljali aktu-
alni prvaki iz Grosuplja. Strelci 
Olimpije so tokrat nastopali 
brez svoje najboljše strelke 
Žive Dvoršak, ki se je s svojo 
ameriško univerzitetno ekipo 
West Virginia v petek udeležila 
sprejema pri predsedniku ZDA 
Donaldu Trumpu. Dvoršakovo 
je v ekipi zamenjal zlati olimpi-
onik Rajmond Debevec, kar pa 
je bilo za krog in dve desetinki 
premalo za novo zmago Olim-
pije, ki je bila druga. Ormožani 
so po uvodnem srebru tokrat 
osvojili 5. mesto, a v skupnem 
seštevku še vedno ostajajo 
med najboljšimi tremi ekipami 
v ligi. 

V kvalifi kacijah si je sedmi naj-
boljši rezultat pristreljala Ormo-
žanka Urška Kuharič (411,4) in si 
kasneje v fi nalu priborila drugo 
zaporedno bronasto odličje, s 
čimer je zdaj druga v skupnem 
seštevku. Velikega uspeha pa 
se je veselil naš zelo uspešni pa-
raolimpijec Franc Pinter Ančo, 
ki je srebrnemu odličju z zad-
njega IPC svetovnega pokala v 
Bangkoku dodal še svoje prvo 
ligaško odličje srebrnega leska 
v 1. A DL. Zmagal je grosupeljski 
mladinec Jan Kolenc in prev-

zel vodstvo tudi v skupnem 
seštevku. Dobro se je borila 
tudi Ormožanka Petra Vernik, 
premagala Debevca za štiri de-
setinke in osvojila 12. mesto ter 
za fi nalisti zaostala za 1,8 kro-
ga. Slabše se je tokrat odrezal 
tretji Ormožan Tadej Horvat in 
z 31. mestom ostal brez ligaških 
točk.

Juršinci s pištolo do 
novega brona

S tremi krogi slabšim nasto-
pom (1085) kot v uvodu si je 
novo bronasto odličje v 1. B 
DL s pištolo pristreljala juršin-

ska ekipa, ki si želi vnovičnega 
preboja med elito. Med posa-
mezniki je za juršinsko ekipo 
najboljše streljal Ludvik Pšajd 
in s 368 krogi na 4. mestu odlič-
je zgrešil za vsega krog oziro-
ma dva do srebra. Dobro se je 
odrezal tudi Niko Pšajd in s 363 
krogi osvojil visoko 8. mesto. 
Z odličnim dosežkom 383 kro-
gov je zmagal Trzinčan Mario 
Hološ, ki je s svojo ekipo slavil 
drugič zapored. Kidričani letos 
še niso pokazali svojega prave-
ga obraza, s skromnim nasto-
pom 1054 krogov so pristali na 
8. mestu.
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Rezultati:
1. A-liga pištola
Ekipni rezultati: krogi točke
1. LOTRIČ ŽELEZNIKI 1123 21
2. PTUJ 1120 21
3. BREŽICE 1112 20
4. DUŠAN POŽENEL REČICA  1111 24
5. GROSUPLJE 1109 16
6. JOŽE KERENČIČ MIKLAVŽ  1101 19
7. ŠTEFAN KOVAČ TURNIŠČE  1095 8
8. OLIMPIJA 1094 9
9. KAMNIK 1090 9
10. ŠKOFJA LOKA 1088 10
11. DOMŽALE 1080 5
12. KOVINAR ORMOŽ 1072 2
Posamični rezultati strelcev:
1. Miha Grohar, Domžale  (373) 32 (8.)
2. Boštjan Simonič, Miklavž  (374) 38 (4.)
3. Klemen Tomaševič, Železniki  (388) 54 (1.)
4. Peter Tkalec, D. Poženela (381) 44 (2.)
5. Sašo Stojak, Ptuj  (384) 41 (3.)
11. Matija Potočnik, Ptuj  (371) 15 (20.)
15. Žan Bogša, Miklavž  (366) 9 (26.)
22. Majda Raušl, Ptuj  (365) 20 (15.)
26. Žan Tomažič, Kov. Ormož  (363) 0 (42.)
27. Miran Miholič, Miklavž  (361) 0 (40.)
33. Nenad Vignjević, K. Ormož  (357) 5 (29.)
35. Sandra Kumer, K. Ormož  (352) 0 (37.)

1.A liga puška
Ekipni rezultati: krogi točke
1. GROSUPLJE 1232,3 22
2. OLIMPIJA 1231,1 27
3. TRZIN 1222,4 18
4. I. POH. BATALJON RUŠE 1221,7 19
5. KOVINAR ORMOŽ 1219,8 20
6. KAMNIK 1218,8 11
7. KOLOMAN FLISAR TIŠINA 1214,4 8
8. TRIGLAV JAVORNIK K.B. 1213,9 14

9. ŠTEF. KOVAČA TURNIŠČE  1211,0 10
10. ČRENŠOVCI 1200,1 6
11. POSTOJNA 1199,4 3
12. LOTRIČ ŽELEZNIKI 1194,4 6
Posamični rezultati strelcev:
1. Jan Kolenc, Grosuplje  (412,1 ) 49 (1.)
2. Franc Pinter, Kamnik  (411,4) 41 (4.)
3. Urška Kuharič, Kov. Ormož  (411,4) 48 (2.)
6. Sonja Benčina, Olimpija  (412,6) 46 (3.)
12. Petra Vernik, Kov. Ormož  (409,2) 27 (12.)
13. Rajmond Debevec, Olimp.  (408,2) 13 (19.)
31. Tadej Horvat, Kov. Ormož  (399,2) 0 (42.)
Živa Dvoršak, Olimpija (/) 30 (11.)

1. B-liga pištola
Ekipni rezultati: krogi točke
1. TRZIN 1097 30
2. MAROK SEVNICA 1092  24
3. JURŠINCI 1085 20
4. GORJANCI 1083 18
5. POSTOJNA 1073 16
6. MROŽ VELENJE 1066 12
7. VREMŠČICA 1061 13
8. KIDRIČEVO 1054 11
9. LIBOJE 1052 8
10. GORENJA VAS 1038 6
11. 1956 TRBOVLJE 1033 4
12. CELJSKA ČETA MALA B. 1010 2
Posamični rezultati strelcev:
1. Mario Hološ, Trzin (383) 56 (1.)
2. Denis Bola Ujčič, Postojna  (370) 50 (2.)
3. Klemen Juvan, M. Sevnica  (369) 45 (3.)
4. Ludvik Pšajd, Juršinci  (368) 42 (5.)
8. Niko Pšajd, Juršinci  (363) 30 (10.)
20. Matevž Mohorko, Kidričevo  (355) 20 (15.)
21. Mirko Moleh, Juršinci  (354) 20 (16.)
23. Uroš Mohorko, Kidričevo  (352) 8 (25.)
26. Jurček Lamot, Kidričevo  (347) 0 (38.)
Jože Čeper, Vremščica (/)  22 (12.)

1. SNTL (m)
Igralci NTK Ptuj tokrat na Pri-

morskem niso imeli možnosti 
za osvojitev točk, Luka Krušič, 
Marsel Šegula in Darko Drčič 
niso dobili nobenega dvoboja. 

Najzanimivejši dvoboj je bil 
odigran v Mariboru, kjer so Da-
nilo Piljak, Matic Slodej in Ma-
tevž Črepnjak gostili državne 
prvake iz Novega mesta. Peter 
Hribar, Tilen Cvetko in Tilen 
Novak pa tokrat niso bili kos 
gostiteljem, ki so slavili 5:4. Po 
dve točki sta prispevala Piljak in 
Slodej, zadnjo je dodal Čepnjak. 

S tem se je vrstni red na vrhu le-
stvice močno zapletel, saj imajo 
kar štiri ekipe enak izkupiček 
zmag in porazov.

REZULTATI 7. KROGA: Ar-
rigoni – Ptuj 5:0, Mengeš I 
– Kajuh-Slovan I 5:0, Sobota 
– Savinja Lean Rešitve 3:5, Ma-
ribor – Krka 5:4, Kema I – Inter 
Diskont I 4:5.
1. KRKA 7 6 1 34:14 12
2. INTER DISKONT I 7 6 1 33:16 12
3. KEMA I 7 6 1 34:18 12
4. MARIBOR 7 6 1 33:19 12
5. SAVINJA LEAN 7 4 3 23:24 8
6. ARRIGONI 7 2 5 20:25 4
7. MENGEŠ I 7 2 5 22:29 4

8. KAJUH-SLOVAN I 7 2 5 14:29 4
9. SOBOTA 7 1 6 22:30 2
10. PTUJ 7 0 7 4:35 0

1. SNTL (ž)
Novo noro razburljivo tek-

mo so odigrale Ptujčanke, ki 
so gostile njim podobno mlado 
ekipo iz Ljubljane. Gostje so že 
povedle 3:4, a sta v zaključku 
Nika Belaj in Daniela Tomanič 
Butkovska z zmagama preo-
brnili potek srečanja. Po dve 
zmagi sta sicer prispevali Katja 
Krajnc in Nika Belaj, zadnjo je 
dodala Daniela. Ptujčanke so 
se povzpele na visoko 4. mesto 
lestvice.  

REZULTATI 7. KROGA: Ptuj 
– Kajuh-Slovan 5:4, Arrigoni – 
Jesenice 5:3, Logatec – Preserje 

5:1, Letrika – Muta 2:5, Kema – 
Vesna 2:5.
1. VESNA 7 7 0 35:20 14
2. ARRIGONI 7 6 1 33:13 12
3. MUTA 7 6 1 30:22 12
4. PTUJ 7 4 3 29:28 8
5. KEMA 7 4 3 22:25 8
6. KAJUH-SLOVAN 7 3 4 30:23 6
7. LOGATEC 7 3 4 30:24 6
8. LETRIKA 7 1 6 15:32 2
9. JESENICE 7 1 6 14:34 2
10. PRESERJE 7 0 7 18:35 0

Ptuj – Kajuh-Slovan 5:4
Butkovska Tomanič – Novak 

0:3, Krajnc – Šabanov 3:2, Be-
laj – Opeka 0:3, Krajnc – Novak 
3:0, Butkovska Tomanič – Ope-
ka 0:3, Belaj – Šabanov 3:2, 
Krajnc – Opeka 0:3, Belaj –No-
vak 3:1, Butkovska Tomanič – 
Šabanov 3:0.

3. SNTL (m)
Igralci iz Cirkovc so tokrat 

gostovali v Ljubljani in se z 
novo zmago obdržali pri vrhu 
lestvice. Darko Hergan je tokrat 
prispeval tri, Žan Napast pa dve 

zmagi. Tretji član ekipe je bil 
tokrat Jaša Lozinšek, letos pa je 
igral še Tomaž Strelec. 

4. KROG: Kajuh-Slovan II – 
NTK Cirkovce 3:5.
1. ŠD SU 6 6 0 30:3 12
2. KRIŽE 7 6 1 31:18 12
3. CIRKOVCE 6 5 1 29:17 10
4. VRHNIKA 7 4 3 27:22 8
5. KAJUH-SLOVAN II 6 3 3 21:17 6
6. KEMA II 6 2 4 14:24 4
7. GORICA 7 2 5 15:29 4
8. METLIKA 6 1 5 13:28 2
9. ROYAL BEACH 7 0 7 13:35 0

Namizni tenis

Dramatična končnica 
s srečnim koncem

Strelstvo � 2. turnir Pokala SZS - Ljubljana

Ptujčani do prvih stopničk s pištolo v 1. A DL

Foto: Strelska zveza Slovenije

Ptujčani so na 2. turnirju 1. A DL s pištolo osvojili svoje prvo srebrno odličje v sezoni. Za ekipo 
Ptuja so nastopili Matija Potočnik, Majda Raušl in Sašo Stojak, zmagali so strelci Železnikov, 
tretji so bili Brežičani.

Ekipa NTK Cirkovce letos v docela domači sestavi nastopa v 3. ligi. Na fotografi ji od leve: Žan 
Napast, Tomaž Strelec, Darko Hergan, Jaša Lozinšek in Tomaž Ferenčič.

Namizni tenis � 2. OT za 
mladince: Katja in Marsel v 
izločilnih bojih

V nedeljo je v Izoli potekal 2. odprti mladin-
ski turnir, ki so se ga udeležili tudi igralke in 
igralci NTK Ptuj.

Daniela Tomanič Butkovska in Nika Belaj 

sta obstali v kvalifi kacijskem delu tekmovanj, 
Marsel Šegula in Katja Krajnc pa sta se uvrstila 
v fi nalni del tekmovanja. Več uspeha je ime-
la Katja, ki se je prebila do četrtfi nala in tako 
zasedla končno 5. do 8. mesto, Marsel je bil 
ustavljen na prvi stopnički, osvojil je 17. do 26. 
mesto.

Pri fantih je slavil Matija Novel (Arrigoni), pri 
dekletih pa Katarina Stražar (Mengeš).
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Basket Ptuj 2017 je bil uradni 
naslov košarkarskega turnirja 
za selekcije U-13, ki je bil v sobo-
to v športni dvorani Gimnazije 
Ptuj. Nadobudne igralce je s tri-
bun spremljalo precej staršev, 
sorodnikov in prijateljev, ki so 
videli veliko zanimivih tekem. 

V osnovi je šlo za zelo dobro 
organizirano tekmovanje, pod 
katero se je podpisal Košar-
karski klub Drava. Predstavilo 
se je šest ekip, in sicer KK Sani 
Ptuj, KK Sani Maribor, Ajdas 

Lenart, Radenska Creativ Mu-
rska Sobota, KK Rogaška in KK 
Drava Ptuj.

V prvem delu so bile ekipe 
razdeljene v dve skupini. V sku-
pini A je 1. mesto pripadlo ekipi 
Ajdas Lenart, v skupini B pa KK 
Drava (Ptujčani so ugnali Roga-
ško in Radensko). KK Sani Ptuj 
je izgubil obe tekmi v predtek-
movalni skupini A. V velikem 
fi nalu je KK Drava večino tekme 
proti Ajdasu vodil, a gostje so v 
končnici rednega dela prišli do 

izenačenja in podaljška. V njem 
je bila Drava boljša in je slavila 
z 39:37. Tako so mladi Ptujčani 
osvojili domači turnir Basket 
Ptuj 2017, na katerem so poka-
zali dobre igre. 

KK DRAVA PTUJ: Tjaž Intihar, 
Jan Rebernišek, Taj Kante, Luka 
Drahush, Darvin B. Vauda, Nejc 
Rijavec, Boris Lozinšek, Mai 
Karo, Jure Fras, Jan Paul Zadra-
vec, Jure Janžekovič; Trener: 
Dušan Lubaj

V Športni dvorani Gorišnica je 
v sredo, 8. 11., potekalo medob-
činsko tekmovanje v rokometu 
za učence letnika 2003 in mlaj-
še. Udeležile so se ga štiri ekipe. 

Največ so prikazali učenci 
OŠ Mladika, ki so slavili v vseh 
treh tekmah. Na območno 

tekmovanje se je ob zmago-
valni ekipi uvrstila še ekipa OŠ 
Ljudski vrt. 

Rezultati: 
Gorišnica – Mladika 16:25, 

Ljudski vrt – Olge Meglič 20:10, 
Mladika – Olge Meglič 26:12, 
Gorišnica – Ljudski vrt 9:19, 

Ljudski vrt – Mladika 11:13, Olge 
Meglič – Gorišnica 12:11.

Vrstni red:
1. OŠ Mladika
2. OŠ Ljudski vrt
3. OŠ Olga Meglič
4. OŠ Gorišnica
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Šolski šport � Rokomet, fantje

OŠ Mladika pred OŠ Ljudski vrt
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Zmagovalna ekipa medobčinskega tekmovanja v rokometu za učence – OŠ Mladika
Ekipi OŠ Ljudski vrt (zgoraj) in OŠ Olga Meglič (spodaj) sta osvojili 2. oz. 3. mesto.

Igralcem FC Hiša daril Ptuj v 
letošnji sezoni nikakor ne steče 
po načrtih. 

V petek so odigrali tekmo Po-
kala Terme Olimia in izgubili v 
domači dvorani proti gostom iz 
Selnice ob Dravi. Ob polčasu so 
sicer z dvema goloma Thomasa 
Pihlerja in enim Žana Krajnca 
vodili 3:2, a so v nadaljevanju 
prejeli kar sedem zadetkov! 
Končni izid je bil tako 3:9 …

Nova priložnost za dokazova-
nje bo že v petek, ko bodo pred 
svojimi navijači v prvenstvenem 
srečanju gostili goste iz Oplo-
tnice, ekipo FK Kebelj. 

Futsal � Pokal Terme Olimia

Bo proti Keblju prišel preobrat?

Ekipa z Rogle, najbolj obi-
skanega družinskega smu- 
čišča pri nas, dobro razu-
me, kako je smučati z otro-
ki. Da se bo smučarski dan 
kar najbolje razvil, preberi-
te spodnje trike. :)

Parkirajte neposredno 

Na Rogli lahko parkirate ne-
posredno ob prvi progi, kjer 
je tudi velika in topla lesena 
koča, Picerija Planja. Tako si 

lahko muhasti malček kadar-
koli premisli, da bi sezul smu-
či.

Otroka peljite na 
 

pozornost ne bo  

Mladi možgančki hitro izgu-
bijo pozornost, zato imejte 
pri roki možnost zabave. Ob 
otroškem smučišču Uniorček 
najdete Zlodejevo hiško, kjer 
se pogrejete in igrate, v Sne-

 

žnem parku pa smučarski 
poligon. Ko bo mali smučar
pripravljen na večje podvige,
pa boste ob progah za odra-
sle našli animatorje FUN4U,
ki vsak dan odkrijejo novo 
snežno zabavo.

Smučanje je naporno tako za
velike kot za odrasle, tako ali
tako pa ni pravega smučanja 
brez smučarskega prigrizka, 
kot je sladki dišeči šmorn.

 

Med tednom bosta simultano 
potekali dve aktivnosti: šola
smučanja za otroke nad 6 let, 
ki se smučanja učijo aktivno,
ter novost: Škratov smučar-
ski vrtec za otroke od 3. do 6.
leta, ki se s smučanjem spo-
znavajo. V slednjem se bodo
nadobudneži udeležili ustvar-
jalnic, obiskali snežni poligon 
in se spoznali s smučanjem
preko igre, pohrustali prigri-
zek in se nato odpravili do
didaktičnih iger v pohorski va-
sici, se sankali in družili, kot 
smo se nekoč mi – na svežem
zraku. Naužijte se smuči tudi 
vi in se oglasite po oba otro-
ka ob isti uri na istem mestu.
:) P. S.: Vso opremo lahko do-
bite pri nas!

Foto: Črtomir Goznik

Igralci FC Hiša daril Ptuj so izpadli s pokalnega tekmovanja, v 
petek pa jih že čaka nova pomembna prvenstvena tekma.

Košarka � Turnir na Ptuju

Po podaljšku turnirska zmaga Drave
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ekipa precej okrepila. V začetku 
je njihova forma še precej ni-
hala, končnica jesenskega dela 
prvenstva pa je pokazal pravo 
vrednost ekipe in nakazala, da 
bi utegnilo moštvo rasti še nap-
rej. Kot tako bo seveda nevar-
no prav vsaki ekipi. Zgornji del 
tabele zaključujejo Bukovci, ki 
so prav gotovo največje razoča-
ranje tega dela prvenstva. Mo-
štvo je igralo po sistemu toplo-
-hladno, kar je odneslo trenerja 
Roberta Hojnika. Z ambiciozni-
mi cilji pred prvenstvom so si 
morda sami naložili preveliko 
breme in jim bo spomladi lažje, 
saj bodo napadali iz ozadja.

Novinca na zadnjih 
mestih

Spodnji del lestvice začenja 
Hajdina, za katero je razgiba-
na jesen, bolje pa so varovanci 
Mirana Klajderiča odigrali dru-
gi del jesenskega dela, ki jih je 
tako rekoč »zacementiral« v 
zlati sredini. V nasprotju s Hajdi-
no so rdeči iz Apač bistveno bo-

Navadili smo se že na to, da 
Superliga, najelitnejše tekmo-
vanje v MNZ Ptuj, vsako leto 
postreže s sila napetim in zani-
mivim tekmovanjem. Nič dru-
gače ni bilo niti v prvem delu se-
zone 2017/18, ki se je zaključila s 
tekmami 12. kroga.

Rezultati in lestvica govorijo, 
da je pred nami zelo zanimivo 
nadaljevanje v spomladanskem 
delu, še pred tem pa seveda 
klube čakata počitek in zim-
ski prestopni rok, ki bi nemara 
lahko karte na novo premešal. 
Že res, da bomo v nadaljevanju 
spremljali krajše tekmovanje, 
saj bo na sporedu le še 10 kro-
gov, a na lestvici se lahko zgodi 
še marsikaj. Še posebej bo zani-
miv boj za prvaka, saj imajo na 
vrhu kar tri ekipe enako število 
točk.

Na vrhu poravnana 
kar tri moštva

Prvi del sezone je na vrhu 
zaključila ekipa Cirkulan, ki je je-
seni odigrala res odlično – z iz-
jemo zadnjih dveh preizkušenj, 
ki so jih oranžni izgubili. S tem 
so ponudili priložnost tekme-
cem, nevtralnim ljubiteljem no-
gometa pa priložnost, da bodo 
lahko v nadaljevanju spremljali 
bolj zanimivo ligo. Glede na ka-
kovosten kader, ki ga Cirkulane 
premorejo, je Haložane tudi na 
koncu pričakovati na vrhu ali pa 
vsaj povsem blizu vrha.

23 točk so zbrali tudi rume-
no-črni iz Stojncev, za katerimi 
je prav tako zelo lepa jesen, le 
sama končnica je bila nekoliko 
slabša. Klub izpod Borla tako 
upravičeno optimistično pri-
čakuje nadaljevanje sezone, 
poznavajoč razmere in delo 
klubskega snovalca kadrovske 
politike Andreja Lešnika pa pre-
tiranih sprememb v igralskem 
kadru pozimi ni pričakovati.

Vodilno trojico zaključujejo 
aktualni prvaki iz Gerečje vasi. 
Kako zelo so se motili vsi tisti, 
ki so vijoličasto zasedbo po 
poletnem »eksodusu« igral-
cev povsem dopisali! Sam za-
četek prvenstva morda res ni 
preveč obetal, a ekipa je pod 
vodstvom prekaljenega Bojana 
Špehonje igrala vse bolje in lah-
ko trenutno povsem realno upa 
na ponovitev lanskega dosež-
ka. Največja težava Gerečje vasi 
jeseni je bil ozek izbor igralcev, 
tako da bo prvi cilj odgovornih 
prav gotovo popolniti moštvo.

Sledijo Podvinci, ki so lani ko-
maj obstali v ligi, letos pa se je 

lje odigrali začetek prvenstva, 
v nadaljevanju pa popustili. Vse 
to je trenutno dovolj za 7. mes-
to na lestvici, Apače pa so prav 
gotovo pričakovale kakšno 
mesto višje na lestvici. Zaosta-
nek za 4. mestom je sicer zgolj 
tri točke, zato varovanci Damja-
na Bezjaka prav gotovo še niso 
rekli zadnje.

Kljub 8. mestu na lestvici so 
povsem blizu ostalim ekipam 
na sredini tabele tudi Središča-
ni, ki so si jeseni pridobili naziv 
»ubijalcev velikih«, saj so pre-
magali tako Gerečjo vas kot 
Cirkulane. Moštvo se je od lani 
okrepilo in plod tega je precej 
konkurenčna ekipa. Če bodo 
zeleni odpravili precejšnja ni-
hanja v igri, bodo spomladi še 
kako nevarni.

S precejšnjim zaostankom so 
trenutno na 9. mestu novinci 
iz Markovcev, ki so sicer imeli 
nekaj svetlih trenutkov, kljub 
temu pa so plačali davek razli-
ke v kvaliteti med Superligo in 
1. razredom MNZ Ptuj. Modri 
so tako dodobra spoznali delo-
vanje in zakonitosti Superlige, 
tako da lahko njihovi navijači 
spomladi od njih ob kakšni 
okrepitvi pričakujejo kaj več. 
Prav tako je moč samega tek-
movanja na eni stopnički više 
izkusilo Pragersko, ki v 12. kro-
gih ni zmoglo nobene zmage, 
le trikrat so remizirali. Vse to 
jih postavlja v sila zahteven po-
ložaj in tem trenutku se zaradi 
precejšnjega zaostanka zdi nji-
hova realna borba za obstanek 
pod velikim vprašajem.

Skorba na dobri poti 
vrnitve v Superligo

Prav tako se je pretekli konec 
tedna končalo tudi tekmovanje 
v 1. razredu MNZ Ptuj. Največ 
je pokazala Skorba, ki se želi 
ekspresno vrniti v Superligo, 
sledita pa ji Boč in Grajena. Os-
tale ekipe že precej zaostajajo, 
pravzaprav pa se zdi tukaj bolj 
kot boj za naslov prvaka za-
nimiv boj za obstanek, saj so 
ekipe v spodnjem delu lestvice 
precej izenačene. Nekoliko je 
zaostala le Polskava, a tudi pet 
točk zaostanka se ob dobrem 
nadaljevanju da nadoknaditi.
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Lestvica strelcev 
Supelige: 

11 zadetkov: Damjan An-
tolič (Bukovci);

9 zadetkov: Matej Mu-
rat (Cirkulane);

8 zadetkov: Aleš Pože-
gar (Gerečja vas).

Nogomet � Superliga

Čaka nas napeta in razburljiva pomlad Nogomet � 1. SNL
PARI 17. KROGA: SOBOTA OB 13.00: Triglav Kranj – Domžale; OB 

15.00: Gorica – Ankaran; OB 20.20: Celje – Maribor; NEDELJA OB 
16.50: Olimpija Ljubljana – Krško; ob 18.45: Aluminij – Rudar Velenje. 

2. SNL
PARI 17. KROGA: SOBOTA OB 14.00: Brežice-Terme Čatež – Jadran 

Dekani, Farmtech Veržej – Roltek Dob, Nafta 1903 – AŠK Bravo, 
Rogaška – Krka, Ilirija 1911 – Cherrybox 24 Tabor Sežana, Fužinar 
Ravne Systems – Zarica Kranj; NEDELJA OB 13.00: Kalcer Radomlje – 
Mura; OB 14.00: Brda – Drava Ptuj. 

1. SLOVENSKA MLADINSKA LIGA
11. KROG (zaostala tekma): Aluminij – Olimpija (SOBOTA OB 13.00).

1. SLOVENSKA KADETSKA LIGA
11. KROG (zaostala tekma): Aluminij – Olimpija (SOBOTA OB 11.00).

LIGA U-15 VZHOD
17. KROG: SOBOTA OB 11.00: Gerečja vas Hajdina – Kety EMMI 

Bistrica, Drava Ptuj – Maribor, Vipoll Veržej – Mura. 

Rokomet � 1. A SRL (m)
PARI 11. KROGA: PETEK OB 18.30: LL Grosist Slovan – Trimo Trebnje; 

OB 19.00: Krka – Urbanscape Loka; SOBOTA OB 19.00: Jeruzalem 
Ormož – Herz Šmartno. Tekmi Maribor Branik – Koper 2013 in Dobova 
– Riko Ribnica sta že bili odigrani. 

1. B SRL (m)
10. KROG: Drava Ptuj – DOL TKI Hrastnik (SOBOTA OB 19.00).

2. SRL (m)
8. KROG: Moškanjci-Gorišnica – Cerklje (SOBOTA ob 18.00); Velika 

Nedelja – Ajdovščina (SOBOTA OB 19.00). 

Futsal � 2. SFL
8. KROG: PETEK OB 20.00: KMN Tomaž Šic bar – Dlan Logatec; OB 

20.15: FC Hiša daril Ptuj – FK Kebelj.

Odbojka � 2. DOL vzhod (ž)
7. KROG: SOBOTA OB 17.30: ŽOK GSV Zava Ptuj – KLS Ljubno; OB 

18.00: Benedikt – Nova KBM Branik II, ŽOK Ljutomer – Prevalje. 

Namizni tenis � 1. SNTL (m)
8. KROG: SOBOTA OB 17.00: NTK Ptuj – NTK Inter Diskont I.

1. SNTL (ž)
8. KROG: SOBOTA OB 17.00: Arrigoni – NTK Ptuj.

Športni napovednik

Sindikalisti branilce 
naslova oddaljili od 
vrha

Pet krogov pred koncem 
lige še nobena ekipa iz vodilne 
peterice ni vrgla puške v koru-
zo za končno zmago. Najbližje 
temu so po porazu z ekipo SKEI 
zaenkrat člani ekipe Spirala. 
Doživeli so sicer minimalen po-
raz, a so sindikalisti podrli več 
kot 200 kegljev več od njih … 
Povsem drugače od npr. ekipe 
VGP Drava, ki je zmagala kar 7:1, 
a podrla vsega 49 kegljev več 
od ekipe Radio-Tednik … Lepo 
so presenetila dekleta iz ekipe 
Tiskarna Ekart, ki so prepričljivo 
ugnala gostitelje. Njihova naju-
spešnejša članica je bila Karoli-
na Kekec, ki je zasedla visoko 5. 
mesto med posamezniki.

Najboljši ekipni rezultat kro-
ga – 2921 – je dosegla ekipa 
SKEI, to pa pomeni tretji najbolj-
ši rezultat v sezoni; nazadnje je 
bila znamka 2900 presežena 
v 2. krogu (VGP Drava, prek 

3.000 je segla le ekipa Spirale v 
1. krogu). Med posamezniki sta 
na vrhu kroga pristala kar dva 
člana ekipe SKEI, Miran Halade-
ja tudi dokaj prepričljivo vodi v 
skupnem seštevku posamezni-
kov. 

REZULTATI 10. KROGA: Cen-
ter poslovanja – Gostišče Iršič 
0:8, VGP Drava – Radio-Tednik 
Ptuj 7:1, Talum – Had mont 8:0, 
Tiskarna Ekart – Bowling center 
Ptuj 6:2, Elektro Maribor – Sau-
bermacher Slovenija 4:4, SKEI 
– Spirala 5:3, Perutnina Ptuj – 

Tames 0:8. Prosta je ekipa Re-
stavracija Pan.
1. VGP DRAVA 10 2600 58
2. GOSTIŠČE IRŠIČ 9 2683 56
3. TAMES 10 2766 56
4. SKEI PTUJ 9 2921 55
5. SPIRALA  10 2716 52
6. RESTAVRACIJA PAN 9  - 44
7. BOWLING CENTER 10 2433 42
8. TISKARNA EKART 9 2540 36
9. SAUBERMACHER SLO 9 2603 35
10. RADIO TEDNIK PTUJ 9 2551 33
11. TALUM 9 2652 32
12. ELEKTRO MARIBOR 9 2642 31
13. PERUTNINA PTUJ 9 2051 11
14. CENTER POSLOV. 10 2121 11
15. HAD MONT  9 2033 8

PARI 11. KROGA: ponedeljek, 
27. 11., ob 19.00: Restavracija 
Pan – Center poslovanja, Bow-
ling center Ptuj – SKEI, Radio-
-Tednik Ptuj – Elektro Maribor, 
Gostišče Iršič – VGP Drava; to-
rek, 28. 11., ob 19.00: Had mont 
– Tiskarna Ekart, Saubermacher 
Slovenija – Talum, Spirala – Pe-
rutnina Ptuj. Prosta je ekipa 
Tames.

V soboto bo Ptuj poln tekačev, ki bodo tekli za dober namen. 
Sredstva, zbrana s startnino in donacijami na transakcijski račun 
bodo v celoti prispevali za Varno hišo. Vabijo, da se jim pridružite! 

„Tek ni le oblika rekreacije, ampak tudi druženja in dobrodel-
nosti. Na Ptuju bomo v soboto tekli že petič za dober namen. 
Sredstva, ki bodo zbrana s startnino in prispevki, bodo namenje-
na delovanju Varne hiše Ptuj, ki je pomemben gradnik v varnostni 
mreži prebivalcev in nudi pomoč najbolj ranljivim v najtežjih tre-
nutkih življenja. Organizator dobrodelnega teka je že peto leto za-
pored Društvo ZA Ptuj. Tečemo v predprazničnem času, da opom-
nimo sebe in naše okolje, kako pomembno je pomagati. Praznike 
bo večina od nas preživela v mirnem zavetju doma, medtem ko ta 
sreča ni naklonjena vsem,« pravi članica društva Nataša Vuk.

Kot je pojasnila, bodo letos vsa zbrana sredstva namenjena Var-
ni hiši Ptuj, ki od leta 2004 naprej deluje v sklopu Centra za socialno 
delo Ptuj. 

Zbiranje in prijave tekačev se začnejo na Mestnem stadionu Ptuj 
ob 10. uri, ob 11. uri pa bo sledilo skupinsko ogrevanje udeležencev 
s skupnim startom. Kot so pojasnili organizatorji teka, je trasa raz-
deljena na več težavnostnih stopenj in je namenjena tako rekrea-
tivcem kot tistim z malo več kondicije. Po koncu teka sledi predaja 
zbranih sredstev in druženje. Startnina znaša 10 evrov, za zbiranje 
sredstev pa je odprt tudi poseben transakcijski račun za dobrodel-
ni tek: SI56 6100 0001 8224 222.

Tek so letos podprli: Društvo ZA Ptuj, Zavod za šport Ptuj, 
Mestna občina Ptuj, Štajerski tednik, Radio Ptuj.

Bowling � Podjetniška liga

Dobrodelni tek društva ZA Ptuj

S tekom naredite veliko 
dobrega zase, v soboto pa 
lahko tudi za druge

Najboljši posamezniki 10. 
kroga: 1. Miran Haladeja (SKEI 
Ptuj) 800, 2. Stanislav Horvat 
(SKEI Ptuj) 759, 3. Igor Vidovič 
(Tames) 753, 4. Gregor Spačal 
(Saubermacher Slovenija) 749, 
5. Karolina Kekec (Tiskarna 
Ekart) 739, 6. Črtomir Goznik 
(Radio-Tednik Ptuj) 738, 7. Ma-
tic Dokl (Spirala) 731, 8. Darko 
Bezenšek (Gostišče Iršič) 717, 9. 
Zvonko Čerček (Talum) 716, 10. 
Miran Đuran (Elektro Maribor) 
715.

Foto: Črtomir Goznik

Ekipi Cirkulan in Stojncev (na fotografi ji) skupaj z Gerečjo vasjo tvorita vodilno trojko Superlige. 
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NAROČITE ŠTAJERSKI TEDNIK IN PRIDOBITE NAGRADO
Niste naročnik Štajerskega tednika, a bi to radi postali?  
Potem je sedaj pravi čas, saj smo za vas pripravili privlačno nagrado. 

Do nagrade ste upravičeni novi naročniki, ki pred tem 
vsaj 6 mesecev niste bili naročeni na Štajerski tednik in 
se zavežete, da boste naročnik ostali vsaj eno leto.

• 20 brezplačnih prilog s koristnimi nasveti
• 20-odstotni popust pri naročilu malih oglasov v Štajerskem tedniku
• Avtobus zvestobe (izbrani izleti po ugodnejših cenah)
• praktična darila za nove in obstoječe naročnike

POSTATI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA TEDNIKA SE RESNIČNO SPLAČA!
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S SKLENITVIJO NAROČNIŠKEGA RAZMERJA PRIDOBITE  
TUDI DRUGE UGODNOSTI:

POSTATI NOVI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA TEDNIKA 
SE SPLAČA!
Vsi, ki se boste v času trajanja akcije naročili 
na Štajerski tednik, boste prejeli BOSCHEV 
PALIČNI MEŠALNIK CLEVERMIXX.
Palični mešalnik BOSCH MSM14100 bo odslej nepogrešljiv 
pripomoček v vaši kuhinji. 

Ergonomsko oblikovan ročaj se odlično prilega vaši roki 
ter omogoča enostavno in udobno uporabo. Zmogljiv 
400 W motor – nizka raven hrupa, lahek in hiter.

Vsi, ki boste sklenili naročniško razmerje najkasneje do 22. 12. 2017, sodelujete v velikem 

žrebanju za eno izmed privlačnih nagrad:

športno kolo             gospodinjski aparat          sedežna garnitura

Finalno žrebanje bo na Orfejčkovi paradi, 26. 12. 2017.

Vsestranski talent  

za več zabave  

v vaši kuhinji.
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elujete v velikem 

          

www.tednik.si                tednik@tednik.si

Kartico zvestobe lahko naročite v tajništvu družbe Radio-Tednik Ptuj. Cena kartice je zgolj 20 evrov, za naročnike  
Štajerskega tednika pa 15 evrov. Veljavnost kartice je 1 leto. 

Postanite imetnik kartice zvestobe Radia-Tednika Ptuj. 

Izkoristite ugodnosti pri 
50 ponudnikih najrazličnejših 
storitev in izdelkov ter 
prihranite vse do 50 %!

Biti član Kluba Radia-Tednika Ptuj se splača! 

Z malo sreče pa lahko kot imetnik kartice osvojite tudi eno 

izmed zelo privlačnih nagrad:

športno kolo
gospodinjski aparat

sedežna garnitura
Finalno žrebanje bo na Orfejčkovi paradi, 26. 12. 2017.

Več informacij na www.tednik.si in www.radio-ptuj.si

Sobota, 2. 12. 2017 ob 19.00 uri
OŠ LJUDSKI VRT
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TADEJ TOŠ

ROKEZIJE
ROKENROL KABARE

    Prešeren je ljubezen.

  Ljubezen je svoboda.

Svoboda je rokenrol.
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č

Gost večera: 

Oto Pestner

K U D  K U L T U R A  

K O M O R N I  Z B O R  K O R

S p r e h o d  s k o z i  z l a t e  č a s e  

s l o v e n s k e  p o p e v k e .

Nedelja,  26.  november 2017,  ob 17:00 uri  

v večnamenski dvorani občine Markovci

ZNAMKA LETNIK CENA BARVA€ OPR.

ŠE VE VOZIL NAJDETE NA : www.avto.net/avtomobiliprČ

CIT. C4 GRAND PICASSO 2.0 HDI
CITROEN C4 1.4 VTI,5 VRAT
FIAT BRAVO 1.4 16V DYNAMIC
FORD B-MAX 1.4 TREND
FORD C-MAX 1.6 TDCI TIT,SLO
FORD FOCUS 1.6 TDCI,KARAVAN
FORD FOCUS 1.6TDCI TREND
FORD KUGA 2.0 TDCI TREND
FORD KUGA 2.0 TDCI TREND DPF
FORD MONDEO 2.0TDCI,KAR.
MERCEDES BENZ A 160
OPEL ASTRA 1.4 16V ENJOY,5VR
RENAULT CLIO 1.2 16V
RENAULT TRAFIC 2.0 DCI
ŠKODA OCTAVIA 1.6 TDI KAR.

2014
2012
2009
2016
2012
2013
2008
2011
2012
2015
2007
2009
2008
2007
2015

15.990
8.390
6.490

12.490
10.490

9.780
4.470

12.980
12.990
18.990

5.990
5.490
3.990
8.490

13.981

7 SEDEŽEV, ODPRODAJA ZALOG
1.LAST., ODPRODAJA ZALOGE
SAMO 68.565KM, TRAJNIK
1.LAST., SAMO 15.000KM
ODLIČEN, 1.LAST.
1.LAST., ODLIČEN
ODLIČEN, TRAJNIK, MENJAVA
SLO, 1.LAST., SK-POTR.
1.LAST., MENJAVA, SLO
1.LAST., MENJAVA, SLO
ODLIČEN, TRAJNIK, MENJAVA
ODLIČEN, TRAJNIK, MENJAVA
1.LAST., ODPRODAJA ZALOGE
1.LAST., 6 SED.+TOVOR
1.LAST., ODPRODAJA ZALOGE

KOV. SREBRNA
KOV. RDEČA
KOV. SV. MODRA
BELA
BELA
KOV. SREBRNA
KOV. SREBRNA
BELA
KOV. T. SIVA
T. MODRA
KOV. SREBRNA
KOV. SREBRNA
T. MODRA
KOV. SREBRNA
KOV. SREBRNA

PERUTNINARSKA ZADRUGA PTUJ, z. o. o., Sp. Hajdina 17, 2250 
Ptuj na podlagi 17. člena pravilnika Perutninarske zadruge Ptuj, 
z. o. o., Sp. Hajdina 17, 2250 PTUJ, 

razpisuje delovno mesto:

direktorja za obdobje štirih let 
s polnim delovnim časom

Za direktorja zadruge je lahko imenovana oseba, ki izpolnjuje nas-
lednje pogoje:

• da ima najmanj višje- ali visokošolsko izobrazbo,
• da ima najmanj pet let delovnih izkušenj,
• predloži program dela.

Prija ve z dokazili o izpolnjevanju pogojev pošljite na naslov:
Perutninarska zadruga Ptuj, z. o. o.
Sp. Hajdina 17
2250 Ptuj
z oznako »ZA RAZPIS«.
Razpisni rok je 8 dni po objavi razpisa.

Predsednik UO PZP, z. o. o.:
Toplak Simon
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Bratušek in Šulek med 
zmagovalci

Ekipa ptujskih kikboksarjev, 
članov KBV Ptuj, se je v sobo-
to udeležila tradicionalnega 
mednarodnega turnirja na Hr-
vaškem, ki je v Kutini potekal že 
19. zapored. Na tekmovanju je 
sodelovalo okrog 540 tekmo-
valcev iz šestih držav.

Tekmovalci KBV Ptuj so vsi 
nastopali v disciplini point fi gh-
ting. Tokrat je v Kutini tekmova-
la mešana ekipa Ptuja, in sicer 
nekaj izkušenih tekmovalcev 
in nekaj mladih tekmovalcev, ki 
letos prvič nastopajo na takšnih 
tekmovanjih. Ptujčani so se v 
Kutini odlično odrezali, saj so 
osvojili dve prvi in štiri tretja 
mesta.

Rezultati:
- Neli Bratušek in Doris Šulek 

(dvakrat) so med deklicami os-
vojile 3. mesta,

- Ina Skaza je med starejšimi 
kadetinjami do 55 kg osvojila 3. 
mesto,

- Nino Bratušek je med sta-
rejšimi kadeti nad 69 kg osvojil 
1. mesto, Tim Heinisch pa je v 
isti kategoriji osvojil 3. mesto,

- Patrik Šulek je med mladinci 
do 79 kg osvojil 1. mesto. Patrik 
je v fi nalu premagal Viliema 
Uremoviča Hrvaške,

- Tilen Repina je med mlaj-
šimi kadeti nad 47 kg začel z 
zmago proti Karlu Novaku iz 
Kutine, a je v četrtfi nalu nale-
ten na kasnejšega zmagovalca 

Lovro Šamarija iz Jastrebarske-
ga ter v zadnji sekundi izgubil 
za 1 točko. Tilen je tako osvojil 
5.mesto.

- Zala Rozina je med mlajšimi 
kadetinjami do 37 kg prvič na-
stopala na tako velikem tekmo-
vanju in je osvojila 5. mesto.

Na tekmovanju so sodili sod-
niki iz Ptuja Aleš Skledar in Ed-
vard Štegar. Ekipo Ptuja pa je 
uspešno vodil Timi Sitar.

Konec tedna bodo ptujski in 
ormoški tekmovalci nastopili na 
mednarodnem tekmovanju Slo-
venija open v Zagorju ob Savi.

KBV Ormož: do zmag 
Brlek in Korotaj

Pod vodstvom trenerjev 
Milana in Danila Korotaja je v 
Kutini nastopalo tudi šest tek-
movalcev iz KBV Ormož, ki so 
dosegli naslednje rezultate:

- light contact: 2. Leon Vlašič 
med člani do 69 kg;

- point fi ghting:
- 2. Elena Hudin med deklica-

mi do 28 kg,
- 3. Ana Hudin nad 32 kg,
- 2. Alen Bratinščak med sta-

rejšimi kadeti nad 69 kg,
- 1. Uroš Brlek med člani nad 

94 kg;
- najuspešnejši tekmovalec iz 

KBV Ormož je bil Nejc Korotaj, 
ki je dosegel tri odlične uvrsti-
tve: 3. mesto med starejšimi 
kadeti do 63 kg, 2. mesto med 
starejšimi kadeti do 69 kg in 1. 
mesto med mladinci do 63 kg.

Kikboks � Kutina Open 

Po dva zmagovalca iz 
Ptuja in Ormoža

Foto: Franc Slodnjak

Ptujčani v Kutini

Ta teden na igriščih ŽTK Mari-
bor poteka mladinski ITF-turnir 4. 
kategorije. Na njem so nastopili 
tudi trije člani TK Terme Ptuj. Gle-
de na prejšnje turnirje so dosegli 
manj od pričakovanj, a so imeli pri 
žrebu res nesrečno roko.

Med posamezniki se je naj-
bolje odrezal 16-letni Filip Jeff 
Planinšek (678. na mladinski 
ITF-lestvici), ki se je prebil do 
četrtfinala – tam ga je ustavil 
1. nosilec, Nizozemec Deney 
Wassermann (241.). Maja Ma-
korič (364.) je nastope kon-
čala v 2. krogu, ugnala jo je 
Francesca Curmi (309.) z Mal-

te. V uvodnem krogu je svoje 
nastope končal 15-letni Blaž 
Vidovič (1379.).

Med dvojicami se je dvojica 
Planinšek/Vidovič uvrstila v 
četrtfi nale, premočna sta bila 
1. nosilca, švicarsko-estonska 
naveza Bencic-Parts. Podobno 
se je med dekleti zgodilo dvo-
jici Makorič-Lovrič, v četrtfi na-
lu sta ju premagali 2. nosilki iz 
Slovaške in Češke, Kadleckova 
in Lavickova. 

Naslednji teden bodo člani 
ptujskega kluba nastopali na 
podobnem turnirju v Zagrebu.

Tenis � Maribor Open

Trije četrtfinali
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Mali oglasi
STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodovi-
no ter zelo kakovostne smrekove pele-
te, brezplačna dostava, ugodna cena. 
Horvat – drva, Moškanjci 1 d. Tel. 051 
667 170.

PVC-OKNA in vrata, fasade ter izved-
ba predelnih sten, spuščenih stropov in 
izdelava mansardnih stanovanj – ugo-
dno. Sandi Cvetko, s. p., Lešnica 52, 
Ormož, telefon 041 250 933.

PRODAM bukova drva, rezana na 25, 
33 ali 50 cm. Brezplačna dostava. Te-
lefon 051 322 240. Lesgrad, d. o. o., 
Klokočovnik 33, Loče.

UGODNO prodamo drva, smrekove 
pelete in brikete z dostavo. Prodamo 
tudi kurilno olje Petrol brez stroškov 
dostave. Tel. 031 444 154. Semine-
-SMMS, Ulica Ivana Gundulića 102, 
Križevci.

PRODAM bukova drva, rezana na 
mero 33 cm. Možna dostava. Vlado 
Medved, s. p., Dobrina 63, Žetale. 
Gsm 041 610 210. 

OKNA, rolete, žaluzije, komar-
niki, ugodne cene. Janez Belec, 
s. p., Trnovska vas 50, tel. 041 
884 841; janez.belec@gmail.
com.

UGODNO jeklena strešna 
stenska kritina od 5,5 € + DDV/
m2. Mail: info@lindap.si www.
lindap.si. Tel. 041 444 397.

FASADE – IZOLACIJSKE iz stiro-
pora – volne. V prednaročilu po-
pusti. Barvanje fasad, zaključni 
ometi, pomoč pri subvencijah, 
vsa notranja slikopleskarska 
dela. Jože Voglar, s. p., Zabovci 
98, telefon 041 226 204.

UGODNO: vse iz inoxa, og-
raje – deli, okovja za kabine, 
cevi, vijaki, dimniki, litoželezni 
kamini, gorilniki na pelete. Ra-
mainoks, d. o. o., Kopališka 3, 
Kidričevo, tel. 02 780 99 26, 
www.ramainox.si.

ŽAGA PTUJ odkupuje vse vrste 
hlodovine, tudi embalažno – to-
pol, lipo, jelšo, brezo, lahko na 
panju. Nudi žagan les, letve, 
morale, drva za kurjavo, izde-
lavo in prodajo peletov plus in 
sekancev. Tel. 041 403 713.

PRODAM štiri bikce simentalce, stare 
3 mesece, odstavljene od mleka, težke 
okrog 150 kg. Tel. 031 532 785.

PRODAMO pujske. Tel. 051 342 491.

PRODAM brzoparilnik (alfe).Tel. 030 
929 205.

KUPIM svežo hrastovo hlodovino, cena 
ob ogledu, plačilo takoj, minimalno 
10 m3. Tel. 031 615 449.

PRODAM prašiče od 30 do 300 kg. 
Cena od 1 evra dalje. Tel. 041 986 
390.

PRODAM prašiča težkega okrog 300 
kg domače reje. Tel. 041 462 171.

PRODAM dve svinji, težki 250 kg, do-
mače reje. Tel. 719 76 14 in 070 161 
881.

PRODAMO 250 kg svinjo domače 
reje. Telefon 031 221 750.

PRODAM suho luščeno koruzo in 20 
m2 stropnih laminatov. Telefon 051 
637 990.

RAZNO

KUPIM starine: pohištvo, slike, bo-
gece, ure, steklo, lonce, razglednice, 
gašperje in drobnarije. Plačilo takoj. 
Tel. 041 897 675.

NEPREMIČNINE

PRODAMO - Poslovno-stanovanjsko hišo na Vidmu, 
letnik 1830, delno obnovljena, 318 m2, parcela  657 m2, 
bližina avtoceste.  
 Cena:  65.000 EUR.
Kontakt : 070 826 220 
ali 02/6208 816. www.re-max.si/Poetovio

Mestni kino 
Ptuj

Petek, 24. november: 16:00 
Koko in velika skrivnost, predfi lm 
Ledeno kraljestvo, Olafova pri-
goda; 18:15 Čudo; 20:30 Liffe 

po Liffu: Ubijanje svetega jelena.

Sobota, 25. november: 16:00 
Koko in velika skrivnost, predfi lm 

Ledeno kraljestvo, Olafova 
prigoda; 18:15 Liffe po Liffu: 

Ubijanje svetega jelena; 20:30 
Čudo.

Nedelja, 26. november: 16:00 
Koko in velika skrivnost, predfi lm 
Ledeno kraljestvo, Olafova pri-
goda; 18:15 Čudo; 20:30 Liffe 

po Liffu: Ubijanje svetega jelena.

P R O DA J A   VO Z I L
Znamka Letnik Cena

Nova vas pri Ptuju 76a,
2250 Ptuj

Tel.: 02 78 00 550

Bojan Arnuš, s.p.

(€)
Oprema Barva

PRED NAKUPOM VOZILA MOŽEN PREVENTIVNI TEHNIČNI PREGLED.

KREDIT NA PRODAJNEM MESTU
DO 4.000 EUR BREZ KASKA.
UGODNI LEASINGI DO 7 LET.

NOVO! NOVO!

PEUGEOT 5008  1.6 HDI  PREMIUM

RENAULT CLIO 1.2 16V EXPRESSION

AUDI A4  2.0 TDI AVANT AVT.

VOLKSWAGEN LIMUZINA PASSAT 1.6 TDI TREND. BLUEM.

VOLKSWAGEN CC  2.0 TDI  SPORT

VOLKSWAGEN PASSAT 2.0 TDI BMT R-LINE VARIANT

CITROEN XSARA PICASSO 1.6 16V ELEGANGE PLUS

CITROEN XSARA PICASSO 1.6 16V ELEGANGE PLUS

CHEVROLT CRUZE 1.6 16V SW  LT+

PEUGEOT 607 2.2 HDI TITAN

RENAULT MODUS 1.5 DCI DYNAMIQUE

RENAULT LAGUNA 1.8 16V EXPRESSION BREAK

PEUGEOT 308 1.6 VTI COMFORT

RENAULT SCENIC 1.6 16V DYNAM. AVT., PLINSKA  NAPR.

TOYOTA YARIS 1.0  LUNA

RENAULT TWINGO 1.2 AUTHENTIQUE

RENAULT MEGANE 1.6 16V DYNAMIQUE

PEUGEOT 207 1.4 16V TRENDY

CHEVROLT AVEO 1.2 LS  SEDAN

RENAULT MEGANE 1.6 16V  GT DYNAMIQUE

2011

2009

2013

2013

2012

2013

2009

2010

2012

2004

2009

2001

2010

2007

2011

2002

2009

2006

2012

2010

8.990,00 €

4.450,00 €

15.400,00 €

11.900,00 €

17.490,00 €

11.600,00 €

4.450,00 €

3.790,00 €

6.800,00 €

3.300,00 €

3.990,00 €

1.750,00 €

5.290,00 €

3.300,00 €

6.490,00 €

2.200,00 €

4.450,00 €

3.850,00 €

5.500,00 €

6.350,00 €

PRVI LAST.

AVT. KLIMA

AVT. DELJ. KLIMA

SERV. KNJIGA

SERV. KNJIGA

SERV. KNJIGA

PRVI LAST.

SERV. KNJIGA

PRVI LAST.

SERV. KNJIGA

SERV. KNJIGA

AVT. DELJ. KLIMA

SERV. KNJIGA

AVT. DELJ. KLIMA

KLIMA

29.053 PREV.

SERV. KNJIGA

PRVI LAST.

45.962 PREV.

PRVI LAST.

KOV. SIVA

KOV. SREBRNA

BELA

BELA

BELA

BELA

KOV. SIVA

BELA

KOV. SIVA

KOV. SIVA

KOV. ČRNA

KOV. ZLATA

KOV. SREBRNA

KOV. SV. MODRA

RDEČA

BORDO

RDEČA

KOV. ZELENA

BELA

KOV. ČRNA

www.radio-ptuj.si    www.tednik.si

www.radio-ptuj.si    www.tednik.si
 

Sobota ob 21:00, nedelja ob 10:00: Hit poletja in 
planet polka, nastopajo: ansambel Pogum, ansam-
bel Spev, Ansambel Lojzeta Slaka, Modrijani, Alpski 
kvintet, Navihanke, Helena Blagne, Monika Pušelj, Vlado Kalember, Werner 
in Brigita Šuler, Čuki, Rafo in legende, Vitezi celjski in kraljica jodlanja. Pred 
male ekrane vas vabi Televizija Ptuj, Videoprodukcija Tinček Ivanuša.

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico 
in druge kmetijske priključke. Telefon 
041 358 960.

NESNICE, rjave, grahaste, črne, pred 
nesnostjo. Vzreja nesnic Tibaot, Ba-
binci 49, Ljutomer. Tel. 02 582 14 01.

PRODAMO prašiča, težkega 160 kg, 
balirko Klas za štirioglate bale ter pluž-
no desko za motokultivator. Telefon 
031 833 974.

www.radio-ptuj.si

Poslušajte nas
na svetovnem spletu

ODDAM 1,5-sobno opremljeno sta-
novanje na Ptuju, s centralnim ogreva-
njem. Telefon 041 428 673.

V OBČINI VIDEM prodam parcelo za 
vikend z možnostjo nadomestne grad-
nje, po simbolični ceni. Telefon 051 
206 998.

V NAJEM oddam opremljeno enosob-
no stanovanje na Ptuju. Telefon 041 
915 645.

Petek, 24. november
09:30 Ptuj, Mestna tržnica, 2. nacionalne igre v ločevanju odpadkov
16:00 Stoperce, Dom krajanov, Cecilijin koncert skupin, ki ohranjajo ljudsko 

pesem
16:00 Vrhole, Dom krajanov, Druženje prostovoljcev RK s stanovalci bivalne enote 

SVZ Hrastovec na Vrholah
19:30 Ptuj, Mestno gledališče, predstava Iskrena spoved, Ena žlahtna štorija v 

gledališki predstavi

Sobota, 25. november
10:00 Ptuj, Mestni stadion, Tečemo za dober namen, za Varno hišo, trasa za 

rekreativce in tiste z več kondicije
10:00 Ptuj, Galerija mesta Ptuj, Prešernova ul. 29, otroška likovna delavnica ob 

razstavi Inventura, mentor, likovna pedagoginja Sonja Pišek
15:00 Gerečja vas, Gasilski dom, 15. tekmovanje žensk v kartanju, Paver šnopsu
18:00 Ptuj, refektorij minoritskega samostana, V. kloštrski večer
18:00 Ptuj, Kulturna dvorana Gimnazije, koncert mandolinske skupine Amos, 

Večer ob zvokih mandolin
18:00 Slovenska Bistrica, Knjižnica Josipa Vošnjaka, pogovorni večer z Borisom 

Cavazzo
19:00 Cirkulane, večnamenska dvorana, 10. koncert Ženske in vino

Nedelja, 26. november
10:00 Vitomarci, Turistična kmetija Pri Kapeli, 19. občinski praznik Sveti Andraž v 

Slovenskih goricah, Tradicionalno srečanje starejših občanov
16:00 Šentilj v Slovenskih goricah, dvorana Kulturno prosvetnega doma Vlada 

Pipana, dobrodelni koncert župnijske Karitas Šentilj Bodimo luč
17:00 Markovci, večnamenska dvorana, Večer zlatih popevk, komorni zbor Kor
18:00 Vitomarci, večnamenska dvorana, Gledališki večer Franca Toša
18:00 Zg. Polskava, Kulturni dom, Slavnostna akademija ob 70-letnici delovanja 

KUD Gaj Zgornja Polskava

Ponedeljek, 27. november
18:00 Ptujska Gora, Dom krajanov in gasilcev, predavanje Mihe Antonič o srčno-

-žilnih boleznih

Prireditvenik 

www.tednik.si  

Tam daleč majhna
lučka gori,
v naših mislih
mislimo, da si to ti.

SPOMIN
22. novembra je minilo 20 let, ko nas je 
za vedno zapustil dragi mož in ati

Ivan Horvat
IZ DRAGOVIČA 29 A
Hvala vsem, ki se ga spominjate.

Tvoji najdražji

Ni te več na vrtu, ne v hiši,
nič več glas se tvoj ne sliši.
Če lučko na grobu upihnil bo vihar,
v srcih naših je ne bo nikdar.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi drage mame, tašče, 
babice in prababice

Marije Kostanjevec
(roj. Ljubec)
BUKOVCI 119
14. 7. 1925–15. 11. 2017

Iskrena hvala vsem vam, sorodniki in prijatelji, ki ste jo 
pospremili na njeni zadnji poti, darovali sveče, cvetje, za 
svete maše ter nam izrekli sožalje.
Hvala duhovniku Janezu Maučecu za opravljen obred, 
pevcem za odpete žalostinke, govornikom za besede slovesa, 
godbeniku za odigrano Tišino, pogrebnemu podjetju Mir.
Vedno boš z nami.

Tvoji najdražji
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Danes bo na vzhodu in severu Slo-
venije deloma jasno, zjutraj bo po 
nekaterih nižinah severovzhodne 
Slovenije megla. Drugod bo zmerno 
do pretežno oblačno. Popoldne bo 
ponekod spet zapihal jugozahodnik. 
Najnižje jutranje temperature bodo 
od 1 do 6, v zatišnih legah severne 
Slovenije okoli -1, ob morju 10, naj-
višje dnevne od 8 do 16 °C.

Obeti
V soboto bo v zahodnih krajih pri-
čelo deževati. Ob morju bo zapihal 
jugo, drugod se bo nekoliko okrepil 
južni do jugozahodni veter. Popol-
dne se bo dež krepil in širil proti 
osrednjim krajem, v noči na nedeljo 
pa bodo padavine zajele vso Slove-
nijo, predvsem na Primorskem bodo 
tudi posamezne nevihte. Hladilo se 
bo, meja sneženja se bo spustila do 
nadmorske višine okoli 600 m.

0 10/

0/14

6/15

2 14/

5 10/

3/13
0/13

1 8/

6 13/

5/15

6/16

14

-2/10

1 14/

1 15/

10/15

Klemen (23.) zaklene, Katarina (25.) grušta,
Andrej (30.) vse s snegom pokrije.

11/16

Napoved vremena za Slovenijo

Ptuj � Kurentovanje 2018 v dvorani nakupovalnega središča

Izbrano podjetje, ki pripravlja 
program Kurentovanja 2018 
Tako kot na prvi, se je tudi na drugi razpis Zavoda za turizem Ptuj za izvedbo Kurentovanja 2018 prijavilo eno podjetje. Na prvem razpisu prijavitelj 
naj ne bi izpolnjeval vseh pogojev, tokrat pa so imeli bolj srečno roko in izbrali ptujsko podjetje Prireditve. To se na prvi razpis sploh ni prijavilo, 
saj so ocenili, da tega dogodka pod prvotno razpisanimi pogoji ni možno rentabilno izpeljati. V drugem razpisu naj bi, tudi zaradi dogovora, da 
se dogodke preseli iz šotora v dvorano nakupovalnega središča Qcenter, postavili sprejemljivejše pogoje. Preverili smo, kaj nas čaka in kakšno bo 
Kurentovanje 2018, ki se začne že 2. februarja. 

14. novembra letos je štiričlan-
ska komisija, v kateri so predstav-
niki ptujske občine in Zavoda za tu-
rizem Ptuj, odpirala vloge, prispele 
na razpis za izvedbo Kurentovanja 
2018. Kot je pojasnila Katja Gönc, 
direktorica Zavoda za turizem Ptuj, 
pod okrilje katerega spada ta do-
godek, je na javni poziv za izvedbo 
glasbeno-zabavnega programa 
prispela ena vloga, in sicer podjetja 
Prireditve. To je za uporabo znam-
ke pri promociji vsebin karnevalske 
dvorane ponudilo 5.100 evrov, kar 
je le 100 evrov več, kot je bil po 
razpisu najmanjši možen znesek. A 
ker je bil edini prijavljen, je bilo to 
dovolj, da so ga izbrali.

„Že več let s strani opazujemo 
izvedbe Kurentovanj in menimo, 
da se da s pravim pristopom in čim 
večjo domačo “ekipo” izpeljati 
dogodek na visokem nivoju, kot 
se za Kurentovanje spodobi. Prav 
tako menimo, da se da dogodke 
izpeljati z manj stroškov, posledič-
no pa se mora to tudi poznati na 
končnem rezultatu. Naša vizija je, 
da ponudimo kakovosten in popu-
laren glasbeni program ob obisko-
valcem najbolj zanimivih terminih 
ter tako upravičimo sloves Kuren-

tovanja kot časa, ko se na Štajer-
skem maskirani zabavamo kar več 
dni skupaj,“ pravi Marko Poharič, 
predstavnik izbranega podjetja. 
Po njegovi oceni so bili glede na 
pretekle razpise aktualni pogoji Za-
voda za turizem Ptuj primernejši. 
Prav zaradi tega se na prvi, junijski 
razpis sploh niso prijavili. Ocenili 
so, da zaradi največjega stroška, 
postavitve karnevalskega šotora 
(z opremo in vzdrževanjem), pod 
takšnimi pogoji celotnega dogod-
ka Kurentovanja 2018 ni možno 
rentabilno oziroma pozitivno iz-
peljati.

Stroški ureditve dvorane v 
Qcentru, kamor se seli prihodnje 
Kurentovanje, bodo sicer precej-

šnji, dokončne ocene potrebnih 
vlaganj pa v omenjenem podjetju, 
ki jih bo krilo, še nimajo. 

„Stroškovnik prireditve je kar 
velik, zajeti moramo tako celotno 
opremo za dvorano in z njo pove-
zane stroške, kot so voda, elektri-
ka, čiščenje, okrasitev, točilni pulti, 
mize, oder, luči, led ekrani itd. Oce-
njujemo, da bo stroškovnik seveda 
manj obsežen kot pretekla leta, pri 
katerih je bil glavni oziroma največji 
strošek šotor in vsa potrebna opre-
ma ter vzdrževanje. Nam je ideja 
dvorane precej bolj všeč, saj z njo 
pridobimo precej večji prostor, ki 
je tudi toplejši in brez vlage, okoli 
dvorane pa je na voljo veliko par-
kirnega prostora, kar je v preteklih 

letih predstavljalo velik problem. 
Samo dvorano je tudi lažje vzdrže-
vati, saj ni potrebnega dodatnega 
ogrevanja in ventilacije, kot je to 
bila praksa s šotori,“ še dodaja Po-
harič. 

Kaj vse so že 
organizirali, kdo 
stoji za podjetjem

Podjetje Prireditve ima sedež na 
Čučkovi ulici na Ptuju. V zadnjih le-
tih so organizirali več dvodnevnih 
kot enodnevnih prireditev. Tri leta 
zapored so tudi organizator dela 
dogodkov na Ptujski noči na raz-
ličnih lokacijah, pod njihovim okri-

ljem pa je potekalo tudi letošnje 
Kresovanje. Poharič poudarja, je 
za njih ključno, da prireditve, ki jih 
organizirajo v lastni režiji, izpeljejo 
v celoti samostojno, od izbire izva-
jalcev do zagotovitve kakovostne 
gostinske ponudbe (razen hrane): 
„Na Ptujski noči smo letos prevze-
li glavni oder na Mestni tržnici in 
smo bili z opravljenim delom izred-
no zadovoljni, saj smo na našem 
odru oziroma lokaciji zabavali več 
kot 5000 ljudi in obisk zadovoljnih 
obiskovalcev nam kot organizator-
ju seveda pomeni največ.“ 

Podjetje Prireditve se ukvarja z 
organizacijo različnih prireditev, 
medtem ko njihovo hčerinsko pod-
jetje zastopa številne priznane glas-

bene izvajalce. Najbrž jih bo večina 
februarja nastopila tudi na Ptuju. 
„Program smo sestavili tako s slo-
venskimi kot tujimi glasbeniki in 
kar nekaj med temi je seveda tudi 
naših izvajalcev. Je pa res, da smo z 
našimi izvajalci prisotni tudi na dru-
gih lokacijah po Sloveniji. Program 
ravnokar končujemo, podpisujemo 
pogodbe z izvajalci. Obsegal bo 
sedem odmevnih večernih dogod-
kov in tri do štiri popoldanske pri-
reditve za najmlajše. Za prehrano 
skupin iz povorke bo poskrbelo zu-
nanje podjetje za catering, ki ga bo 
izbral Zavod za turizem Ptuj in bo 
tako imelo samo eno nalogo – pos-
krbeti za prehrano skupin iz povor-
ke. Za redno ponudbo hrane smo 
zunanjega izvajalca izbrali sami. Za 
preostalo ponudbo v karnevalski 
dvorani bomo poskrbeli sami, saj 
lahko le na ta način zagotovimo 
rentabilnost celotnega projekta 
Kurentovanje 2018,“ o pripravah 
na Kurentovanje pravi predstavnik 
izbranega podjetja. Dodaja, da bo 
časa sicer dovolj, a da bi bilo pro-
gram brez časovne stiske še lažje 
sestavljati. „V projekt vstopamo 
s precejšnim optimizmom, ker 
vemo, da se da prireditev izpeljati 
na visokem nivoju in s primernim 
izkupičkom, saj kot podjetje stremi-
mo k temu, da bo dogodek pozitiv-
no izpeljan tudi v fi nančnem smislu. 
Obiskovalcem bomo ponudili odli-
čen program in odličen ambient, 
da bodo z dogodkov odhajali s po-
zitivnimi občutki,“ pa optimistično 
zaključuje Poharič in napoveduje 
odlično Kurentovanje 2018. 

Foto: ČG

Prihodnje Kurentovanje bo po dolgih letih potekalo pod pravo streho.
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